
t 10 LİRA

30 Mart 2024 CUMARTESI

TÜRSAB Başkanı Firuz Bağlıkaya 
ve Antalya Kent Konseyi Turizm 
Çalışma Grubu Başkanı Recep 
Yavuz bu bayramda 20 milyon 

kişilik seyahat hareketinde 100 milyar 
TL harcama yapılacağının hesaplandığını 
kaydetti. n 8’DE 

TURİZM 
BAYRAMI 
                    

n ÇEVRE Mühendisleri Odası 
Antalya Şubesi, atık yönetimi 
politikalarına destek çağrısı yaptı.
Açıklamada, “Antalya ve Akdeniz’in 
doğal güzelliğini korumak için geri 
dönüşümün teşvik edilmesi gerek-
mektedir.” denildi. n 8’DE 

GERİ DÖNÜŞÜM 
TEŞVİK EDİLMELİ 

n LARA Sahili, kendine 
özgü ince taneli kumuyla 
dünyanın en güzel sahille-
rinden biridir. Lara’nın adını 
kum anlamına gelen ‘lar’dan 
kum kenti anlamına gelen 

Larissa’dan 
aldığı söy-
lenir. 
n 2’DE 

Larissa’dan Lara sahiline

TIPATIP 
PROJELER 

AKP’NIN VAATLERI 
CHP’NIN DE VAADI OLDU 

CHP Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Muhittin Böcek, AKP’li Menderes Türel’in 
2019’daki vaatlerini, neredeyse harfi harfine kopyalayarak proje olarak sundu.  Bu ta-
vır, siyasetin ‘sandığı geçene kadar’ nasıl bir araç haline geldiğini gözler önüne seriyor.
                    TÜREL’İN RAFINDAN İNDİRİLDİ 

n ANTALYA’DA Türel döneminde gün-
deme gelen ancak birçoğu rafa kaldırılan 
projelerin, CHP’li Muhittin Böcek’in 
2019’da başkanlık koltuğuna oturmasıyla 
zaman zaman raftan indirilip ihale edildi-
ğine tanık olduk. Falezlerin ışıklandırıl-
ması, Hıdırlık Kulesi çevre düzenlemesi, 
Boğaçayı ve Konyaaltı sahil projelerinin 
ikinci etapları bunlara örnek verilebilir. 
                    KOPYALA, YAPIŞTIR, VAAT ET

n CHP Büyükşehir Belediye Başkan 
Adayı Muhittin Böcek, AKP’li Menderes 
Türel’in 2019’daki vaatlerini, neredeyse 
harfi harfine kopyalayarak bu seçim önce-
si proje olarak sundu.  Konyaaltı ile Lara 
arası metro, Kaleiçi Yat Limanı, akıllı 
kent ve yaşlı bakım evleri gibi vaatler Tü-
rel ile Böcek’in neredey-
se kelimesi kelimesine 
aynı projeleri arasında 
yer alıyor. n 4’TE 

BÖCEK DAHA 
FAZLA AKP’Lİ  

n CHP bir seçmeninin dile getirdiği “Türel’in CHP’li-
liği Böcek’ten daha fazla, Böcek’in AKP’liliği ise 
Türel’den daha fazladır” sözleri projeler arasındaki 
benzerliğe bakılınca daha anlamlı hale geliyor. 

n SEÇMENLER büyükşehir 
belediye başkanı, ilçe belediye 
başkanı, belediye meclis üyesi ve 
muhtarlık şeklinde dört oy kulla-
nacak. Antalya’da 19’u ilçe, 1’i 
büyükşehir 20 belediye başkanı 
seçimi için toplam 315 belediye 
başkan adayı yarışacak. Antalya 
Büyükşehir Belediyesi için ise 27 
aday var. n HABERI 5’TE 

SEÇİM HEYECANI 
Yarın yapılacak yerel seçimde 

Antalya'da 6 bin 40 sandıkta 1 milyon 
925 bin 935 seçmen oy kullanacak.

                    315 BAŞKAN ADAYI VAR 

n CHP Büyükşehir Belediye 
Başkan Adayı Muhittin Böcek, 
CHP Genel Başkan Yardımcısı 
Ali Mahir Başarır, Döşemealtı 

Belediye Başkan Adayı Mende-
res Dal ile birlikte miting yaptı. 
Böcek, halkçı projelerine devam 
edeceklerini söyledi. n 5'TE

HALKÇI PROJELERE 
DEVAM EDECEĞİZ

n CUMHUR İttifakı 
Antalya Büyükşehir 
Belediye Başkan Adayı 
Hakan Tütüncü, “Mus-
luklardan kirli, kireçli ve 

kötü kokan bir su akıyor. 
AK Parti döneminde 
musluklarından su içilen 
bir Antalya vardı.” dedi.  
n HABERI 5’TE 

SU POLEMİĞİ

n MURATPAŞA Belediye Baş-
kanı ve CHP Adayı Ümit Uysal, 
tüm seçmenleri oy kullanmaya 

davet etti ve “CHP’li adaylara 
oy verilmesi kamu yararınadır.” 
dedi. n HABERI 2’DE 

Sandık daveti

n CUMHUR Ittifakı Kepez Belediye Baş-
kan Adayı Rıza Sümer, “31 Mart’ta ye-
niden sandıklara gideceğiz, sandıklarda 
yeniden Milli iradenin sesi olacaksınız. 
Size hizmet sağlayana oy vereceksiniz.” 
dedi. n HABERI 5’TE

Oyunuzu hizmet 
sağlayana verin

n CHP Gündoğmuş Belediye Başkan Adayı Nu-
rettin Sönmez, ilçede geniş katılımla miting yaptı. 
Sönmez, “Gündoğmuş’ta dağın, taşın, suyun yağ-
malanmasına izin vermeyeceğiz.” dedi. n 5’TE  

YAĞMAYA GEÇİT YOK

n MANAVGAT 
Belediye Başkanı 

Şükrü Sözen, 
Cuma Pazarı 

Kapalı Pazar Yeri 
ve Taşağıl Soğuk 

Hava Depo-
su projelerini 

yerinde inceledi 
ve projeye emek 
verenlere teşek-
kür etti. n 4’TE 

 

SÖZEN 
PROJELERİ 
YERİNDE 
İNCELEDİ

n Ortak oldukları 
kafenin satışına 
ilişkin Mahmut 
K. ile Mevlüt O. 
arasında yaşa-

nan anlaşmazlık 
nedeniyle çıkan 

silahlı çatışmanın 
ardından gözaltı-
na alınan 25 şüp-
heli, adliyeye sevk 

edildi. n 3’TE 

ÇATIŞMA 
TARAFLARI  

HAKİM 
KARŞISINDA

100 MİLYAR LİRALIK PASTA
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SU PERİSİNDEN Mİ?
Sevan Nişanyan, Türkiye Yer Adları 
Sözlüğü’nde, Lara adının kaynağının 
belirsiz olduğunu söyler. Roma mitolo-
jisinde Lara bir naiad, yani bir su peri-
sidir. Nehir Tanrısı Almo’nun güzelli-
ğiyle olduğu kadar gevezeliğiyle ünlü 
kızıdır. Babasının “Her yerde her şeyi 
konuşma” şeklindeki öğütlerine kulak 
asmaması, Lara’nın başına iş açacaktır.  
Gök Tanrısı Jüpiter, Juturna’ya aşıktır. 
Sır saklama yeteneğinden yoksun olan 
Lara, Jüpiter’in Juturna ile ilişkisini 
eşi Juno’ya açıklar. Jüpiter, güvenine 
ihanet ettiği için Lara’nın dilini keser, 
Merkür’e onu Hades’e götürmesini 
emreder. Merkür, yolda  Lara’ya aşık 
olur ve onunla sevişir. Lara’nın bu 
sevişmeden, Lares olarak anılan iki 
çocuğu olur. Lara Sahili’nin adını 

Larunda, Larunde, Laranda olarak da 
anılan Lara’dan almış olabilir mi? Bu 
pek mümkün görünmüyor; zira deniz 
suyu perileri olan nereidlerin aksine 
naiadlar tatlı sularla; nehirler, göller, 
pınarlar, çeşmeler, kuyularla ilgili 
perilerdir. Lara da Lauium ırmağının 
perisidir. 

ADINI KUMDAN ALIR
Coğrafyacı Strabon üç ayrı Larissa 
şehrinden bahseder, “Larissa’larla 
ilgili ortak bir özellik vardır. Toprak-
ları nehirlerin getirdiği alüvyonlarla 
oluşmuştur.” der. (Geographia 13. 3. 
4) Bilge Umar, Strabon’un bu ifadele-
rinden yola çıkarak, “lar” sözcüğünün 
Luwi dilinde “kum” demek olduğunu 
belirtir; “kum kenti” anlamına gelen 
Larissa ya da Laranda kentleri gibi An-
talya’daki Lara’nın da adını “lar”dan, 
yani “kum”dan aldığını söyler. 

LARA SAHİLİ
Lara Plajı, Konyaaltı 
Antalya’nın güneydo-
ğusunda, Türkiye’nin 
en uzun kumsalı olarak 
hızla gelişen bir turizm 
bölgesidir. Yeni tesis 
ve altyapı imarları 
bölgede halen devam 
etmektedir. Bölgede 
halen 15 tesis yaklaşık 
30 bin adet yatak ka-
pasitesi ile hizmet ver-
mektedir. 2 kilometreyi 
bulan Lara Plajının 
genişliği bazı yerlerde 
10 metrenin üzerinde-
dir. Günün her saatinde 

denize girilebilen ve 
piknik yapılabilen 
plaja giriş ücret-
sizdir. Plaj içinde 
Antalya Büyükşehir 
Belediyesi şirketle-
rinden EKDAĞ’ın 
ucuz yiyecek içecek 
hizmeti veren işlet-
me tesisleri bulun-
maktadır. 

KUNDU 
Aksu nehrinin 
denize döküldüğü 
bölgede bulunan 
Kundu Sahili, çam 

ormanlarının önünde yer alan muhte-
şem kumsalları ile Lara sahiline biti-
şiktir. Kundu-Lara turizm merkezinin 
avantajları, Antalya şehir merkezine ve 
havalimanına olan yakınlığıdır. Kundu 
(Özlü) Köyü sahilinde, Aksu-Acısu 
dereleri arasında bulunan “Kundu 
Turistik Tesisler Bölgesi”, Antalya’nın 
doğusunda, Antalya Havalimanına 20 
km uzaklıktadır ve fıstık çamı ormanı 
ile çevrili olan 1.5 km’lik kıyı şeridi 
boyunca kurulmuştur. Bölgede şuan 7 
otel bulunmaktadır. Turizm faaliyetleri 
dışında seracılık bölgenin önemli ge-
çim kaynakları arasında yer almaktadır. 
n MUSTAFA KOÇ

Lara adını nereden aldı?
Lara Sahili, fıstık çamları ve kendine özgü ince taneli kumuyla Türkiye’nin ve dünyanın en güzel sahillerinden biridir. Muratpaşa ilçe 
sınırları içinde bulunan Lara Sahili, Konyaaltı ve Kundu sahilleri ile birlikte Antalya’nın merkezinde yer alan en önemli turizm mer-
kezlerinden biridir. Yerli ve yabancı turistlerin ilgi odağı olan Lara, adını nereden almıştır? Sorunun cevabı haberin detaylarında…

MURATPAŞA Belediye Başkanı Ümit 
Uysal, Türkiye Emekli Astsubaylar Derneği 
(TEMAD)Antalya Şubesi’ni ziyaret etti. 
TEMAD Antalya Şube Başkanı Sinan Hen-
dek ve dernek üyeleri ile görüş alışverişinde 
bulunan Uysal, Gazi Mustafa Kemal Atatürk 
ve arkadaşları sayesinde Türkiye’nin kendi 
bölgesinde demokratik kültürü korumaya 
çalışan tek ülke olduğunu belirtti. 

STANDART KAZANDIRIYORUZ 
Muratpaşa’da istikrar, tutarlılık ve hizmet 

standardı üzerine kurulu bir belediyeciliği 10 
yıldır sürdürdüklerini belirten Başkan Uysal, 
“Hoşa gidecek basit dalgalar, basit yükselişler 
üretmekten ziyade, şehirde bir standart, bir 
kamu hizmeti seviyesi oluşturup o seviyenin 
bütçe olarak, personel olarak korunabilmesi 

ve geliştirilmesi üzerine kurulu bir yaklaşı-
mımız var. Kamu yönetimi bir seviye işidir. 
Manipüle etme işi değil” diye konuştu.

ÇAĞI YAKALAYACAĞIZ 
İktisadi açıdan zor süreçlerden geçildiğini dile 
getiren Başkan Uysal, “Bu demek değildir 
ki gelişim projeleri yapmayacağız. Gelişim 
projeleri elbette yapacağız. Ama onları doğru 
seçeceğiz” dedi. Yeni dönemde belediyecilik 
anlayışında çağı yakalayacaklarını, yapay 
zekadan her alanda yararlanmaya çalışacak-
larını ifade eden Başkan Uysal,  Muratpaşa 
Belediyesi’nin mevcut alanına yeni bir akıllı 
belediye hizmet binası yapmayı planladıkları-
nı söyledi. Akıllı otopark zinciri, güvenli gıda 
zinciri gibi yeni dönem projelerini paylaşan 
Başkan Uysal, eski elektrik santralini de 
restore ederek Antalya’ya kazandıracaklarını 
aktardı. 

STK’LARA ZİYARET 
Başkan Uysal TEMAD ziyaretinin yanı sıra, 
Türkiye Polis Emeklileri Derneği Antalya 
Şubesi, Antalya Telefoncular Birliği ve Cam 
Piramit’te Akdeniz Konyalılar Federasyo-
nu’nun düzenlediği iftar yemeğine konuk 
oldu. Başkan Uysal, Kırcami’de de vatandaş-
larla bir araya geldi.  
n MURATPAŞA BELEDİYESİ/BÜLTEN 

ÇAĞDAŞ BELEDİYECİLİK 
Muratpaşa Belediye Başkanı 
Ümit Uysal, yeni dönemde 
dea belediyecilik anlayışın-
da çağı yakalayacaklarını 
vurguladı. Uysal, yapay ze-
kadan her alanda yararlana-
caklarını vurguladı.

ANTALYA’NIN 500 bini 
aşkın nüfusuyla kent hayatının 
merkezi olan Muratpaşa’da, 
31 Mart yerel seçimleri için 
1124 adet sandıkta 380 bin 694 
seçmen sandık başına gidecek.
Muratpaşa Belediye Başkanı 
ve CHP adayıÜmit Uysal ise 
oyunu eşi Ümran Uysal’la Vali 
Hüsnü Tuğlu İlk ve Ortaoku-
lu’nda, 1148 numaralı sandıkta 

kullanacak

KAMU YARARI İÇİN CHP’YE OY 
VERİN 
Başkan Uysal, artık saatlerin 
kaldığı seçim öncesinde sosyal 
medya hesabındanyaptığı 
paylaşımda herkesi sandığa 
davet etti. Uysal, şunları söy-
ledi: “Kıymetli komşularım, 
Sevgili Antalyalılar, hepimizin 

bildiği gibi şehrimiz geçimini 
turizmden ve tarımdan sağlıyor. 
Bütün dünyayla ilişki için-
deyiz. Sektör temsilcilerimiz 
ziyaretlere gidiyor. Yıl boyu 
milyonlarca ziyaretçiyi de ağır-
lıyoruz. Dünyayla bir anlamda 
birlikte yaşıyoruz. Antalya’nın 
hoşgörüyle, saygıyla, sevgiyle 
yönetilmesi lazım. Bütün dün-
yayla barışık yönetilmesi lazım. 

Antalya’mızda, Büyükşehir 
Belediyemiz başta olmak üzere 
bütün ilçe belediyelerimizde 
CHP’li adaylara oy verilmesi 
kamu yararınadır. Bizlerin gö-
revde olduğu yerlerde hoşgörü 
olur, sevgi saygı olur, tolerans 
olur, uluslararası akreditasyon 
olur, uyum olur. Takdir sizin. 
Sevgilerimle.” 
n MUSTAFA KOÇ 

MURATPAŞA’DA SANDIK DAVETİ

MURATPAŞA Belediyesi’nin 
Çaybaşı Mahallesi’nde düzen-
lediği iftara Başkan Uysal, eşi 
Ümran Uysal’la birlikte katıldı. 
İftarda CHP’li yöneticilerin 
yanı sıra Gelecek Partisi Genel 
Merkez Teşkilat 
Başkanı Faruk 
Pala, Gelecek 
Partisi Antal-
ya İl Başkanı 
Muhammet 
Acar, Milli Yol 
Partisi Antal-
ya İl Başkanı 
İbrahim Özkan 
da yer aldı. Batı 
Akdeniz Çölyak 
Derneği, 
Antalya Kemer 
Fenerbahçeliler 
Derneği’yle Muratpaşa Be-
lediyesi’nin spor okullarında 
yetiştirdiği güreşçiler de iftara 
katıldı. Muratpaşa Belediyesi, 
iftara katlan çölyak hastaları 
için aşevince hazırlanan glüten-
siz yemekleri ikram etti.

BİRLİĞİMİZ GÜÇLENİYOR 
Başkan Uysal, iftarı ardından, 

yaptığı konuşmasda kutup-
laşmayı aşan bir düzen kur-
duklarını söyledi. İnsanların 
Muratpaşa’da hak ettiği değeri 
gördüğünü belirten Başkan 
Uysal, “Türkiye’ye örnek olma-

ya, birliğimizi beraberliğimizi 
her gün daha da büyütmeye ve 
geliştirmeye, siyasetin ve farklı 
nedenlerin yol açtığı ayrışmala-
rı aşmaya muktediriz, kudre-
timiz var, maneviyatımız var, 
gücümüz var” diye konuştu. 
n MURATPAŞA 
BELEDİYESİ/BÜLTEN 

KUTUPLAŞMAYI AŞIYORUZ
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Serik Belediye Başkanı ve BBP 
Başkan Adayı Enver Aputkan, 
ilçenin Memduh Bey Caddesi’n-
de esnaf ziyareti yaptığı sırada 

emekli esnaf Muhammet Büyükkaya 
ile karşılaştı. İş yeri sahibi Büyükkaya, 
iddiaya göre belediyede çalışan kızına 
mobbing yaptığı gerekçesiyle Enver 
Aputkan’a oy vermeyeceğini söyle-
yerek tepki gösterdi. Bunun üzerine 
tartışma yaşandı. Çevredekiler araya 
girip, Enver Aputkan’ı sakinleştirmeye 
çalıştı. Bu sırada Aputkan, Muhammet 
Büyükkaya’nın yüzüne yumruk atarak, 
tartakladı. Vatandaşlar araya girerek 
tarafları ayırdı. O anlar, cep telefonu 
kamerasına yansıdı.

4 YILDA 994 GÜN İŞE GELMEDİ
Olayla ilgili makamında basın toplantısı 
düzenleyen Belediye Başkanı Enver 
Aputkan, “Söz konusu vatandaşın kızını 
belirlediğimiz bir birimde görevlendir-
dik. Ancak personelimiz ve babası yeni 
görev yerini beğenmeyerek ücretsiz 
izinler ve raporlarla işe gelmedi. 2020- 
2024 yılları arasında 994 gün belediye-
ye gelmemiş, bunun büyük bir kısmını 
ücretsiz izin, bir kısmını ise rapor ile 
geçirmiştir. Buna rağmen biz o persone-
li işten çıkarmadık” dedi.

BANA HARAKETLERDE BULUNDU
Adı geçen personelin babasının birkaç 
kez makama gelerek kızının başka 
birimlerde çalıştırılması yönünde talep 
edip ağır ithamlarda bulunduğunu öne 
süren Aputkan, şunları söyledi:”Ma-
kamda yetinmeyip sokakta bizleri gör-
düğünde özellikle insanların kalabalık 

olduğu bir ortamda hakaret edercesine 
söylemlerine devam etti. Hem beledi-
yeye işe gelmeyeceksin, hem istediğin 
birimde çalıştırılmak isteyeceksin. Ku-
sura bakmasın burada görevlendirmeyi 
biz yaparız. Bu süreçte yaşanan olayları 
biz yine sağduyulu davranıp personeli-
mizin işten çıkarılması yerine çalışması 
yönünde çaba sarf ettik ancak özellikle 
babası hakaretvari davranışlarına devam 
etmiştir. Son olarak esnaf ziyaretimiz 
esnasında bu şahısla karşılaştık. Orada 
da arkadaşlarımızın yanında bana karşı 
yine söylemlerde bulundu. Sağduyulu 

davranıp uzaklaşmaya çalışsam da 
bu şahıs ısrarla bağırıp, çağırıp, ağza 
alınmayacak hakaretlerde bulundu. Biz 
de insanız, biz kimseye bağırıp, çağırıp 
hakaret etmiyorsak, kimsenin de şahsıma 
bu kadar hakaret etmeye hakkı yoktur” 
diye konuştu.Görüntülerde yumruk attığı 
görülen Başkan Aputkan, basın toplan-
tısında bunu yalanladı, yumruk atmadı-
ğını, tartakladığını iddia etti. Aputkan, 
emlak servisinde çalışan Muhammet 
Büyükkaya’nın kızı F.B.’nin izin ve 
rapor tarihlerini gösteren belgeleri basın 
mensuplarına dağıttı. n DHA

YUMRUKÇU BAŞKAN  
KENDİSİNİ SAVUNDU
Kendisine oy vermeyeceğini söyleyen 70 yaşındaki Muhammet Büyükkaya’yı (70) yumruklayan 
Serik Belediye Başkanı ve Büyük Birlik Partisi (BBP) Başkan Adayı Enver Aputkan, kendini savun-
du. Aputkan, “Bu şahıs ısrarla bağırıp, çağırıp, ağza alınmayacak hakaretlerde bulundu. “ dedi.

OLAY, 27 Mart günü Kepez ilçe-
si Yeni Mahalle Karatay Caddesi 
üzerinde yer alan bir kafede meydana 
geldi. Kafenin iki ortağı Mevlüt O. 
ve Mahmut K. arasında, yaklaşık 6 ay 
önce 2 milyon 750 bin TL’ye aldıkları 
kafenin satışına ilişkin anlaşmazlık 
yaşandı. Mevlüt O. ve Mahmut K. 
arasında çıkan tartışma kavgaya 
dönüştü. Kavgaya tarafların yakınları 
da dahil oldu. Taraflar birbirine bıçak, 
sopa, tabanca ve pompalı tüfekle 
saldırdı. İhbar üzerine adrese çok 
sayıda polis ve sağlık ekibi sevk edil-
di. Çatışmada toplam 28 kişi çeşitli 
yerlerinden yaralandı. Yaralılar ambu-
lanslarla hastaneye götürüldü.Ekipler, 
olay yerinde 5 tabanca, 1 pompalı, 6 
bıçak, çok sayıda sopa ve 63 mermi 
çekirdeği ele geçirdi. Asayiş Şube 
Müdürlüğü Cinayet Büro Amirliği 

ekipleri, iki ta-
raftan yaralılar 
dahil 29 şüpheliyi 
gözaltına aldı.

ORTALIK SAVAŞ 
ALANINA DÖNDÜ 
Yaşanan çatışma 
ve kavga, çok 
sayıda vatandaşın 
cep telefonu ve 
güvenlik kame-
rasına yansıdı. 

Tarafların tabanca, pompalı tüfeklerin 
yanı sıra birbirlerine sopa ile vur-
maları, sandalye fırlatmaları, polisin 
ayırma çabası görüntülerde yer aldı.
İl Emniyet Müdürlüğü’ndeki ifade-
lerinin ardından sağlık kontrolünden 
geçirilen şüphelilerden 25’i adliyeye 
sevk edildi. 
Durumu ağır olan 4 şüphelinin 
tedavilerinin devam ettiği kaydedildi. 
Adliyeye sevk edilen şüphelilerinden 
birinin tekerlekli sandalye ile geldiği 
görüldü. n DHA

Kafedeki çatışmada 
25 şüpheli adliyede
ANTALYA’da, ortak oldukları kafenin satışına ilişkin Mahmut K. ile Mevlüt O. arasında 
yaşanan anlaşmazlık nedeniyle çıkan silahlı çatışmanın ardından gözaltına alınan 25 
şüpheli, adliyeye sevk edildi. Şüphelilerden biri adliyeye tekerlekli sandalye ile getirildi.

Muğla’da Vedat G. (39), sokak ortasında 
tartıştığı 4 çocuk annesi Neşe G.’yi taban-
cayla başından vurarak öldürdü. Cesedin 
başında bekleyen ve yanına kimseyi 
yaklaştırmayan Vedat G., polis ekiplerinin 
iknasıyla teslim oldu. Muğla’nın Ortaca 
ilçesinde Vedat G.’nin, sokak ortasında 
tabancayla vurarak öldürdüğü boşanma 
aşamasındaki eşi Neşe G.’nin cesedinin 
başında beklediği ve kimseyi yanına 
yaklaştırmadığı ortaya çıktı. Cinayet 
aleti tabancayı başına dayadığı öğreni-
len Vedat G.’nin, olay yerine gelen polis 
tarafından güçlükle ikna edilip, gözaltına 
alındığı belirlendi. n DHA

BOŞANMAK 
İSTEYEN 
KARISINI 
KATLETTİ 

KEMER ilçesinde ruhsatsız çalıştı-
rıldığı tespit edilen ambulans jandarma 
ekipleri tarafından yakalanarak, trafikten 
men edildi. Kemer İlçe Sağlık Müdür-
lüğü ekipleri, alınan bilgi doğrultusunda 
ruhsatsız olarak çalıştırıldığı tespit edilen 
34 HST 540 plakalı ambulansla ilgili 112 
Başhekimliğine bilgi verdi. 

Bunun üzerine inceleme başlatan 
Antalya İl Sağlık Müdürlüğü Acil Sağlık 
Hizmetleri Başkanlığı tarafından araçla 
ilgili yakalama şerhi çıkartıldı. Kemer İlçe 
Jandarma Komutanlığı’na bağlı Tekirova 
Jandarma Karakol Komutanlığı ve trafik 
jandarması timlerinin yaptığı uygulamada 
durdurulan araç trafikten men edilerek 
yediemin otoparkına çekildi. n DHA

RUHSATSIZ 
AMBULANS 

MANAVGAT ilçesinde kırmızı 
ışık ihlali yapan otomobil hız 
kesmeden biçtiği motosiklet sürü-
cüsü ölümden döndü. Otomobilin 
motosiklete çarptıktan yaklaşık 
100 metre sonra durduğu feci 

kaza güvenlik kamerası tarafından 
anbean kaydedildi.   Kaza, D-400 
Karayolu otogar kavşağında 
yaşandı. Edinilen bilgiye göre 
Alanya istikametinden Antalya 
istikametine seyir halindeki Fatih 

S.Ö.’nün kullandığı  kullandığı 07 
BOR 629 plakalı otomobil, kırmızı 
ışık ihlali yaparak Sorgun-Otogar 
kavşağında Ayşegül Küçük’ün 
kullandığı 07 BFK 654 plakalı 
motosiklete çarptı. Çarpmanın et-
kisiyle metrelerce savrulan sürücü 
yaralanırken otomobil yaklaşık 
100 metre sonra durabildi.   n İHA 
 

ÖLÜMDEN DÖNDÜ

ALANYA ilçesinde jandarmanın şüphe 
üzerine durduğu otomobilde uyuşturu-
cu madde ele geçirilirken, olayla ilgili 
gözaltına alınan M.Y. (44) ve R.K. (34) 
tutuklandı. Olay Konaklı Mahallesi’nde 
dün saat 23.00 meydana geldi. Konaklı 
Jandarma Komutanlığı’na bağlı ekipler, 
şüphe üzerine içinde 2 kişinin bulunduğu 
otomobili durdurarak arama yaptı. Bunun 
sonucunda 142 gram metamfetamin, 3 
uyuşturucu hap, tabanca ile uyuşturucu 
kullanma aparatı ele geçirildi. Araçta 
bulunan M.Y. ve R.K. gözaltına alındı. 
Karakoldaki işlemlerinin ardından Alanya 
Adliyesi’ne sevk edilen M.Y. ve R.K. sulh 
ceza hakimliğince tutuklandı. n DHA

ZEHİR TACİRLERİ 
HAPSE KONULDU

ALANYA 
ilçesinde jandar-
ma ekiplerinin 
yaptığı genel trafik 
uygulamasında 23 
araç trafikten men 
edilirken, 1 aranan 
şahıs yakalandı.
Alanya İlçe Jandarma Komutanlığı tara-
fından 26-27 Mart tarihlerinde genel trafik 
uygulamaları yapıldı. Yapılan uygulama-
larda 2 bin 135 araç kontrol edilirken, 23 
araç trafikten men edildi. Jandarma ekip-
leri tarafından 1 aranan şahıs yakalandı, 1 
kişinin ehliyeti ise geri alındı. n İHA 

TRAFİK DENETİMİ

Enver 
Aputkan
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Yerel yönetimlerdeki rantın gi-
derek büyümesi ve neredeyse 
merkezi siyaseti de belirler 
duruma gelmesi Türkiye’deki 

siyasi dokunun biçimini de değiştirdi. 
1994’te İstanbul seçimlerini kazana-
rak başkanlık koltuğuna oturan Recep 
Tayyip Erdoğan’ın son 22 yıldır ülkeyi 
elinde tutan siyasi hırsı birçok figür ta-
rafından taklit edilerek bir tür Erdoğan-
laşma yolunu açtı. İlerleyen dönemde 
belediye başkanlığı yapan birçok ismin 
bakanlık koltuğunu kaptığına tanık 
olduk. Kayseri’den Mehmet Özhaseki, 
Denizli’den Nihat Zeybekçi gibi isimler 
belediye başkanlığından bakanlık kol-
tuğuna sıçrayan isimler arasında. Ancak 
geldiğimiz noktada kentlerdeki imar 
rantı ve beton ekonomisi o kadar yük-
seldi ki son iki yerel seçimlerde bu gidiş 
biraz tersine döndü. Belediye başkanlı-
ğından bakanlığa giden yol, bakanlıktan 
belediye başkanlığına doğru evrildi. 
Hatta Başbakanlık yapmış bir isim olan 
Binali Yıldırım bile belediye başkanı 
olabilmek için 2019’da İstanbul’dan 
aday gösterildi. 

ANTALYA’DAKİ TABLO 
Bunun en çarpıcı örneklerinden biri 
de Antalya’da yaşanıyor. 2014-2019 
döneminde Büyükşehir Belediyesi kol-
tuğunda oturan AKP’li Başkan Mende-
res Türel ‘çılgın proje’ kavramını kent 
kamuoyunun gündemine sokan isim 
olarak akıllarda kalmıştı. Türel’in, mer-
kezi iktidarın da sağladığı olanakların 
yanı sıra “rantı bölüşme, rant- ihale-ulu-
fe dağıtma” şeklinde özetlenen uygu-
lamalara proje yetiştiren ekibin içinde 
Mehmet Urcu gibi “Türel’in prensi” 
olarak anılan isimler de vardı. Merkezi 
yönetimin denetimi ve kontrolünde 
dağıtılan proje rantı, hiçbir zaman tek 
başına Türel’in iki dudağının arasında 
olmamıştı. Örneğin Türel döneminde 
ihale edilen Kepez Santral Mahallesi’n-
deki yaklaşık 20 bin bağımsız birimden 
oluşan devasa dönüşüm alanının, Tak-
sim’e cami yaptırmasıyla Erdoğan’ın 
gönlünü okşayan Altan Elmas’ın sahibi 
olduğu Sur Yapı’ya verilmesi bunun 
çarpıcı bir örneğidir. AKP’li Menderes 
Türel’in 2019 yerel seçimleri öncesinde 
kent kamuoyuna vadettiği bazı proje-
lerin raftan indirilerek CHP’nin adayı 
Muhittin Böcek tarafından 31 Mart 
2024 seçimlerinde seçmenin önüne 
koyması, yerel yönetimlerdeki siyaset 
anlayışının kimi projelerin ömrünün  
“köprüyü geçene kadar, sandığı açana” 
olduğunu ortaya koymaya yetiyor. 

AKP VE CHP’NİN ORTAK PROJELERİ
Bazı örnekleri aktarmak, ne demek 
istediğimizin daha iyi anlaşılmasını 
sağlayacaktır.
AKP’li Menderes Türel 31 Ocak 
2019’da Antalya’da yaklaşık 25 
kilometrelik metro hattı yapacaklarını 
belirterek, “Büyük Liman’dan La-
ra-Kundu’ya kadar tamamen yer altında 
gidecek bir toplu ulaşım aracı metro 
inşaatını da 2019’dan sonra gerçekleş-
tirmeyi hedefliyoruz” vaadinde bulun-
muştu. 
CHP’li Muhittin Böcek, 6 Mart 2024’te 
Antalya’da hızlı ve rahat ulaşım için 
gereken son adımı 5. Etap Konyaaltı 
Lara-Kundu Raylı Sistem Hattı ile ata-
caklarını duyurdu. Toplam hat uzunlu-
ğunun 22 kilometre olacağını söyleyen 
Böcek, 5. Etap Raylı Sistem Projesi’nin 
6 km’lik kısmının trafiği aksatmadan 

yerin 30 metre altından yürütülerek 
tamamlanacağını söyledi. 
AKP’li Menderes Türel 31 Ocak 
2019’da tarihi Balbey Mahallesiyle ilgi-
li projesini açıklarken “Balbey’i kentsel 
yenileme projemizle ikinci bir Kaleiçi 
yapıyoruz. Kent merkezi inanılmaz bir 
cazibe alanı haline geliyor” ifadelerini 
kullanmıştı. 
CHP’li Muhittin Böcek, 15 Mart 2024 
tarihinde “Sevgili Balbey sakinlerine de 
buradan bir müjde vermek istiyorum… 
Antalya’mızın kent kimliğini koruyarak 
yeni bir cazibe merkezi kazandırıyor 
olmaktan büyük mutluluk duyuyorum” 
dedi. 
AKP’li Menderes Türel, 31 Ocak 
2019’da100. Yıl Sabancı Bulvarı’ndaki 
trafiği yer altına alarak 400 dönümlük 
kesintisiz bir yeşil proje alanına dönüş-
türeceklerini müjdeleyerek Falez Kav-
şağı ile Antalyaspor Kavşağı arasında 
giden o caddeyi tamamen yerin altına 
alarak arkadaki yeşil alanla birleştire-
cekleri vaadinde bulunmuştu. 
CHP’li Muhittin Böcek, 28 Mart 
2024’te 100. Yıl Bulvarı devamında 
Antalyaspor ile Falez kavşağı arasında-
ki taşıt yolunu yerin altına alarak kültür, 
sanat ve sporla bütünleşen yeni bir ya-
şam alanı inşa edeceklerini kaydederek, 
Meltem Bulvarı’ndan 2.5 kilometre, yer 
altı yoluyla trafiği batıya doğru akıtarak 
yeni bir arter açarak, Doğu-Batı ulaşım 
aksında trafiği rahatlatacakları vaadinde 
bulundu. 
AKP’li Menderes Türel, 31 Ocak 
2019’da Antalya’yı akıllı şehir uygula-
maları ile donattıklarını belirterek An-
talya’nın engellilere yönelik hizmetleri 
ile örnek bir şehir olduğunu vurguladı.
CHP’li Muhittin Böcek, 26 Mart 
2024’te yeni dönemde Akıllı Kent 
Antalya Yönetim Merkezi kuracaklarını 
belirterek Antalya’yı teknolojiyle yöne-
teceklerini söyledi. 
AKP’li Menderes Türel, 31 Ocak 
2019’da Türkiye’de bir ilk olarak 
Engelli Mola Evlerini kurduklarını 
söyleyerek, “Biz engelli bireylerine 
en güzel şekilde bakarken, aileleri de 
günlük yaşam ve sosyal ihtiyaçlarını 
karşılayabiliyor” dedi.  
CHP’li Muhittin Böcek, 21 Mart 
2024’de “Engel tanımayan vatandaşla-
rımız için önümüzdeki dönem Pozitif 
Kart, Engelsiz Yaşam Evi ve Engel-
siz Yerleşke gibi projelerimiz hazır. 
Muhittin Böcek olarak daha önce de 
söylediğim gibi aramızda hiçbir zaman 
engeller olmadı ve her zaman size des-
tek olmaya devam edeceğim” vaadinde 
bulundu. 
AKP’li Menderes Türel, 31 Ocak 

2019’da Türkiye’de 30 büyükşehir be-
lediyesi içerisinde emekli vatandaşlara 
eşleri ile birlikte toplu ulaşımda indirim 
kartı veren tek belediyenin Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi olduğunu söyledi. 
CHP’li Muhittin Böcek, 21 Mart 
2024’de“Bizim dönemimizde emek-
liler hak ettiği değeri görmeye devam 
edecek. Tüm emekli büyüklerimizin su 
tarifelerinde %20 indirim yapıyoruz” 
dedi. 
AKP’li Menderes Türel, 26 Mart 
2019’da 5 bin litre su kullanan abone-
lerden ücret alınmayacağını açıklayarak 
“Bu konuda Nisan’da yapılacak ilk 
ASAT Genel Kurulu’nda bununla ilgili 
kararları alacağız. Bu kararımızın da 5 
yıl için geçerli olacağını ifade edeyim” 
dedi. 
CHP’li Muhittin Böcek, 27 Şubat 
2024’de “Türkiye’nin en ucuz suyunu 
halkımıza sunan belediyeyiz. 5 ton 
suyu 5 TL yaptık.  Şu an beş ton su bir 
ekmekten daha ucuz. Bunları hep tasar-
rufla yaptık” diye konuştu. 
AKP’li Menderes Türel, 21 Haziran 
2017’de Kaleiçi Yat Limanı’nı gerçek 
bir butik yat limanı haline getirerek, 
nitelikli turisti Kaleiçi ve kent merkezi 
ile buluşturacaklarını söyledi.
CHP’li Muhittin Böcek, 11 Mart 
2024’de“Tarihi Yat Limanı ve Kale-
içi’nin dokusunu koruyarak gelecek 
vizyonuna uygun şekilde düzenleyece-
ğiz.Kaleiçi, Antalya’mızın sonsuza dek 
yaşatılması gereken en önemli mirası. 
Bu mirası hak ettiği gibi korumaya, 
geleceğe bu mirası en iyi şekilde bırak-
mak için çalışmaya devam edeceğiz” 
vaadinde bulundu. 
AKP’li Menderes Türel 22 Kasım 2018 
tarihinde 2019 yılı için Antalya’ya 5 
yeni kavşak yapacaklarını müjdeledi. 
CHP’li Muhittin Böcek, 7 mart 2024 
tarihinde,  “Raylı sistemimizin 4. ve 5. 
etaplarıyla entegre bir biçimde yeni 11 
adet katlı kavşağımızı Antalya’mızda 
hep birlikte kullanmaya başlayacağız” 
vaadinde bulundu.  
AKP’li Menderes Türel 22 Kasım 2018 
tarihinde Deniz Ticaret Odası Antalya 
Şubesi’nin Olağan Meclis Toplantısı’na 
katılarak Antalya’ya ‘Denizcilik Müze-
si’nin yapılacağının müjdesini verdi.
CHP’li Muhittin Böcek, 17 Mart 2024 
tarihinde akvaryum görsellerinden oluş-
turulan bir video eşliğinde “Birbirinden 
güzel eserlerin sergileneceği Antalya 
Deniz Müzesi’ni açarak denizciliğin 
gelişimine katkı sağlayacağız” vaadinde 
bulundu. 
AKP’Lİ Menderes Türel 4 Haziran 
2018’de kentin kültürel ve manevi zen-
ginliğine büyük katkı sağlayacak 5 cami 

projesi yürüttüklerini belirterek, “30 
bin kişilik cami inşaatı hızla yükseliyor. 
Antalya’ya Burdur karayolundan gelen-
lere mükemmel bir eser ‘hoş geldiniz’ 
diyecek” dedi.
CHP’li Muhittin Böcek 31 Mart 2024 
yerel seçimleri öncesinde Güneş Ma-
hallesi ve Santral Mahallesi’nde cami 
açılışları yaptı. 
AKP’li Menderes Türel, 31 Kasım 
2018’de gençlerle olan buluşmasında 
onlara liderlik tavsiyesinde bulunarak, 
gayret edildikten sonra ulaşılamayacak 
hedef olmadığını söyledi. Gençlerin 
rahat koşullarda hayat sürmeleri için 
büyük bir gayret içinde çalıştıklarını 
belirten Türel, “Hayatta çalıştıktan, 
gayret ettikten ve iyi niyetli olduktan 
sonra ulaşılamayacak hedef yoktur. 
Yeter ki hedeflerinizi koyun. Hayal edin 
korkmayın, hayallerinize ulaşmak için 
çok çalışın” diye konuştu. 
CHP’li Muhittin Böcek, 11 Mart 2024 
tarihinde Antalya Gençlik Çalıştayı’nda 
gençlerle bir araya geldi. Gençlere yö-
nelik projelerin müjdesi veren Başkan 
Böcek, “Biz sizler için bütün gücümüz-
le hizmet etmeye çalışacağız. Siz hayal 
kurun, hayal kurmaktan vazgeçmeyin. 
Ben bu günleri hep hayal ettim ve 
doğup büyüdüğüm bu kente sizlerin 
takdiri ile hizmet etme şansı yakaladım” 
dedi. 
AKP’li Menderes Türel’in 8 Mart 
2018’de “Antalya’da kimse kendini 
yalnız hissetmeyecek. Bu merkez kim-
sesizlerin kimi olacak” diyerek hizmete 
açtığı bakım merkezi,“evde bakımı zor, 
kimsesi olmayan, maddi imkânsızlık 
nedeniyle hastasına bakamayan vatan-
daşların önemli bir ihtiyacı karşılanı-
yor” vurgusuyla kamuoyuna duyuruldu. 
CHP’li Muhittin Böcek, 8 Mart 2024’de 
“İhtiyaç sahibi büyüklerimizin yaşamını 
kolaylaştırmak için Yaşlı Bakım Evleri 
kuracağız. Uzman sağlık ekipleriyle 
birlikte yaşlılarımızın gereksinimlerini 
karşılayacağız” vaadinde bulundu. 

TÜREL BÖCEK’TEN DAHA CHP’Lİ, 
BÖCEK TÜREL’DEN DAHA AKP’Lİ
Antalya’daki durumu özetleyen bazı 
örneklerini aktardığımız projelerin her 
seçim öncesinde ısıtılıp seçmenin önüne 
konması, yerel seçim öncesindeki heye-
cansızlığı da özetliyor. 
AKP ve CHP’nin başkan adaylarını 
henüz net olarak açıklamadığı dönemde 
bir CHP seçmeninin dile getirdiği “Tü-
rel’in CHP’liliği Böcek’ten daha fazla, 
Böcek’in AKP’liliği ise Türel’den daha 
fazladır” sözleri projeler üzerinden sü-
ren devamlılığa bakılınca daha anlamlı 
hale geliyor. 
Bir başka deyişle artık yerel yöne-
timlerde başkan kim olursa olsun, 
merkezi siyasetin güdümüne girmiş 
olan yapılanmanın proje hazırlamadan 
rant dağıtmaya birçok konuda işi şansa 
bırakmadığını gösteriyor. 

Kent halkı önüne konan adayların 
isimleri ve partileri farklı da olsa ken-
dilerine gösterilen proje ve vaatlerin 
“ışıltılı hayatlara” giden yolun taşlarını 
döşediğini ayırt edene kadar 5 yıl geçi-
yor. Bu kısır döngünün en ağır sonucu 
da tersi söylense de kentlerin giderek 
daha kimliksiz hale gelerek beton 
ekonomisinin ve imar rantının yarattığı 
girdapta giderek daha çok boğuluyor 
oluşu…n YUSUF YAVUZ

PARTILER FARKLI
PROJELER AYNI

AKP’NIN PROJELERI CHP’NIN VAADI 

CHP Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Muhittin Böcek, AKP’li Menderes Türel’in 2019’daki vaatle-
rini, neredeyse harfi harfine kopyalayarak 31 Mart 2024 yerel seçimleri öncesinde proje olarak sun-
du.  Bu tavır, siyasetin ‘sandığı geçene kadar’ nasıl bir araç haline geldiğini gözler önüne seriyor. 

MANAVGAT Belediye Başkanı Şükrü 
Sözen, Cuma Pazarı Kapalı Pazar Yeri ve 
Taşağıl Soğuk Hava Deposu projelerini 
yerinde inceleyerek çalışmalar hakkında 
bilgi aldı.Manavgat Belediyesi’nin her 
mahalleye kapalı alan yapma projesi 
kapsamında Milli Egemenlik Mahallesi 
Kapalı Pazar Yeri Projesinin temeli atıldı. 
Temel atma törenine Manavgat Belediye 
Başkanı Şükrü Sözen, belediye başkan 
yardımcıları, birim müdürleri, STK tem-
silcileri ve muhtarlar katıldı. Manavgat 
Belediyesi Etüt Proje Müdürlüğü ekipleri 
tarafından tasarlanan projede, belediye 
ekipleri, esnaf ve vatandaşların pazar ye-
rini daha işlevsel kullanabilmesi amacıyla 
idari bina, zabıta ofisi, mescit ve lavabolar 
da projeye dahil edildi.

SOĞUK HAVA DEPOSUNDA SONA DOĞRU
Manavgat Belediye Başkanı Şükrü Sözen, 
temel atma töreninin ardından, ilçedeki 
tarım üreticilerine destek olmak amacıyla 
söz verdiği, yapımı devam eden Taşağıl 
Soğuk Hava Deposu projesini yerinde in-
celedi. Ürünlerin raf ömrünü uzatarak ilçe 
tarımına katkı sağlamak amacıyla Taşağıl 
Bölgesinde yapımına başlanan soğuk hava 
deposu inşaatı, tüm hızıyla devam ediyor. 
Başkan Şükrü Sözen’in proje incelemesine 
belediye başkan yardımcıları ve belediye-
nin teknik ekipleri de katıldı. 
Başkan Sözen, ziyaret sırasında inşaatın 
son durumu hakkında bilgi alarak, çalışan-
lara emekleri için teşekkür etti.Soğuk hava 
deposuyla birlikte, tarlalarında ve bahçe-
lerinde yetiştirdikleri ürünleri büyük bir 
heyecanla hasat eden üreticiler, ürünlerini 
aynı gün içerisinde soğuk hava deposu-
na ulaştırmanın avantajına sahip olacak. 
Soğuk Hava Deposu’nun Mayıs ayında 
tamamlanarak hizmete açılması planlanı-
yor.2 bin 360 m2’lik alana 2 katlı olarak 
inşa edilen soğuk hava deposunda, 21 adet 
soğuk hava deposu, paketleme bölümü, 
idari birimler, ofisler, yemekhane ve oto-
parktan oluşuyor. Taşağıl Muhtarı Ali Nail 
Arseven de Soğuk Hava Deposu çalışma-
larını yerinde inceleyerek, bölgesine değer 
katması nedeniyle Manavgat Belediye 
Başkanı Şükrü Sözen’e teşekkür etti.

KENTİMİZE DEĞER KATIYORUZ
Manavgat Belediye Başkanı Şükrü Sözen, 
kenti ileriye taşıyacak projelerin en yakın 
zamanda hizmete gireceğini belirtti. Baş-
kan Sözen, “Çiftçimize, üreticimize çok 
büyük katkısı olacağına inandığımız soğuk 
hava deposu projemizde büyük ilerleme 
kaydettik. 

Üreticimizin ürününü depolayabile-
ceği, saklayabileceği, bölgemize katma 
değer katacak bir proje. Temelini attığımız 
kapalı pazar yerimizle birlikte esnafımızı 
ve pazarcımız kışın soğuk ve yağmurdan, 
yazın sıcaktan korunabilecek. 

Bu Pazar yerimizle birlikte neredey-
se tüm mahallelerimize bir kapalı alan 
kazandırmış olacağız. Her iki projemizde 
en yakın zamanda halkımızın hizmetinde 
olacak. Şimdiden tüm halkımıza hayırlı 
uğurlu olsun” dedi. 
n MANAVGAT BELEDİYESİ/BÜLTEN 

SÖZEN PROJELERİ 
YERİNDE İNCELEDİ

ANTALYA Sa-
nayici ve İş İn-
sanları Derneği 
(ANSİAD), 
yerel yönetim-
lere yönelik 
Antalya’yı 
ilgilendiren ve 
sosyo-ekono-
mik-kültürel 
açıdan önemli 
konuların ele 
alındığı bir 
rapor hazırladı. 
ANSİAD’ın 
Antalya il ve 
ilçe belediye başkan adaylarından beklen-
tilerinin yer aldığı rapora yönelik açıkla-
malarda bulunan Yönetim Kurulu Başkanı 
Ercan Özbek, “ANSİAD üyelerinin yerel 
yönetim adaylarından beklentilerini dikka-
te alarak hazırladığımız görüşleri bir dosya 
halinde getirerek gerçekleştirmiş olduğu-
muz toplantılarımızda başkan adaylarına 
ilettik. Seçilecek adaya şimdiden hayırlı 
olsun” ifadelerini kullandı.
ANSİAD’ın Türkiye ve Antalya’nın 
önemli bir STK’sı olduğunu ve yönetim 
kurulu olarak siyasi düşünce gözetmeksi-
zin üzerlerine düşenleri yerine getirmek 
amacıyla iş birliğine hazır olduklarının 
altını çizen Özbek, “Hepimiz için elzem 
olan Antalya’nın ihtiyaçlarının gerçekleşti-
rilmesi için yaşanacak süreçlerin takipçisi 
olacağız” dedi. n DHA 

ANSİAD, başkanlardan
beklentilerini açıkladı
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CHP Konyaaltı Belediye Başkan 
Adayı Cem Kotan, tüm vatandaşlara 
sandığa gitmeleri ve oylarına sahip 
çıkmaları çağrısında bulundu. Seçim 
çalışmasına katılarak kendilerini 
desteyen herkese teşekkür eden Cem 
Kotan, “31 Mart Pazar günü ailem ile 
birlikte Siteler İlkokulu’nda oyumu 

kullanacağım. Herkesi sandık-
lara, vatandaşlık görevini 
yerine getirmeye davet 
ediyorum. Yüksek bir 
katılımla Konyaaltı’n-
da demokrasi şöleni 
yaşatalım.” dedi.  
n MUSTAFA KOÇ

SEÇİM HEYECANI 
Yarın yapılacak yerel seçimde Antalya'da 6 bin 40 sandıkta 1 milyon 925 bin 935 seçmen 
oy kullanacak. Seçmenler; toplam 315 adayın yarıştığı Büyükşehir ve 19 ilçe belediye-
sinde, yeni başkanı belirleyecek ya da mevcut başkanla devam etmeyi tercih edecek.

Antalya’da 19’u ilçe, 1’i büyükşehir 
20 belediye başkanı seçimi yapılacak 
ve toplam 315 belediye başkan adayı 

yarışacak. Seçmenler büyükşehir belediye 
başkanı, ilçe belediye başkanı, belediye meclis 
üyesi ve muhtarlık şeklinde dört oy kullana-
cak. Antalya Büyükşehir Belediyesi için 27 
aday yarışacak. 

EN FAZLA SEÇMEN KEPEZ’DE 
Antalya’da ilçeler bazında en çok seçmen 
Kepez’de bulunuyor. Kepez ilçesinde 1298 
sandık, 438 bin 929 seçmen var. İkinci sırada-
ki Muratpaşa’da 1124 sandık kurulacak ve 380 
bin 694 seçmen bulunuyor. Üçüncü ise Alan-
ya’da 743 sandık, 234 bin 347 seçmen var.

19 İLÇENİN SANDIK VE SEÇMEN SAYILARI 
Seçmen sayısına göre sırasıyla diğer ilçeler 
şöyle:Manavgat’ta 593 sandık, 185 bin 136 
seçmen. Konyaaltı’nda 388 sandık, 128 bin 
762 seçmen. Serik’te 333 sandık, 102 bin 
853 seçmen. Döşemealtı’nda 185 sandık, 59 
bin 144 seçmen. Aksu’da 181 sandık, 57 bin 
75 seçmen. Kumluca’da 179 sandık, 56 bin 
174 seçmen. Kaş’ta 172 sandık, 48 bin 556 
seçmen. Korkuteli’nde 164 sandık, 46 bin 
619 seçmen. Gazipaşa’da 146 sandık, 42 bin 
61 seçmen. Finike’de 126 sandık, 38 bin 384. 
Kemer’de 106 sandık, 33 bin 621 seçmen. El-
malı’da 119 sandık, 31 bin 580 seçmen. Dem-
re’de 69 sandık, 21 bin 196 seçmen. Akseki’de 
64 sandık, 10 bin 403 seçmen. Gündoğmuş’ta 
35 sandık, 7 bin 80 seçmen. İbradı’da 15 san-
dık, 3 bin 321 seçmen. n DHA

CEM KOTAN’DAN
SEÇMENE ÇAĞRI

ANTALYA Büyükşehir Belediye Baş-
kanı ve CHP Başkan Adayı Muhittin 
Böcek, seçim çalışmaları kapsamında 
Döşemealtı İlçesi’nde halkla kucak-
laştı. Başkan Böcek ilk olarak, CHP 
Grup Başkanvekili Ali Mahir Başarır 
ve Döşemealtı Belediye Başkan Adayı 
Menderes Dali le birlikte Döşemealtı 
Sanayi Sitesi’nde esnafla bir araya gel-
di. Daha sonra CHP Seçim Koordinas-
yon Merkezi’nde vatandaşlarla buluşan 
Böcek, esnafın daha çok kazanması 
için çalışmalarına azim ve kararlılıkla 
devam edeceklerini söyledi. 

HALK LOKANTALARI AÇILACAK 
Halk Et, Halk Süt, Halk Ekmek, Halk 
Su, Halk Mama gibi birçok halkçı 
projeyi hayata geçirdiklerini anlatan 
Başkan Böcek, sosyal belediyecilik 
anlayışıyla ekonomik kriz altında ezilen 
halkın yanında olmaya devam edecekle-
rini söyledi. Yeni döneme halkın uygun 
fiyat ödeyerek kaliteli ürünlere ulaşa-
bileceği Halk Bakkal projesini hayata 
geçireceklerini anlattı. Halka uygun 
fiyatlı servis verecek Kent Lokantaları 
kuracaklarını dile getiren Başkan Bö-
cek, “Belediyemizin üretim tesislerinde 
üretilen yemekleri halkımıza lokantala-

rımızda servis edeceğiz” dedi.

BAŞARIR DESTEK İSTEDİ 
CHP Genel Başkan Yardımcısı Ali Ma-
hir Başarır da Antalya’nın bugüne kadar 
gördüğü hizmetleri görmeye devam 
edeceğini belirterek, “Bu ülkenin esna-
fı, sanayicisi, işçisi, emeklisi, çiftçisi 
gerçekten büyük sorunlar yaşıyor. Ama 
ülkenin çok temel sorunları var. Ekono-
mi sorunu var. Ekonomi bir yoksulluğu 
değil bir yoksunluğu yaratıyor. Türki-
ye’de her kesimin mutsuz olduğu bir 
dönemi yaşıyoruz o yüzden 31 Mart’ta 

bir karar vereceksiniz. Uzun süreden 
beri huzurlu, hizmet gören bir Antalya 
var. Desteğinizi bekliyoruz” ifadelerini 
kullandı. 

BİRLİKTE YÖNETECEĞİZ
CHP Döşemealtı Belediye Başkan Ada-
yı Menderes Dal ise  yoğun ilgiden do-
layı teşekkür ederek, “Seçim kampan-
yası boyunca bizlere büyük ilgi ve sevgi 
gösterdiniz. Sevgisine layık olacağız. 
Büyük güne hazır olduğunuzu görüyo-
rum. Kimseye başkan yardımcılığı veya 
müdürlük sözü vermedim. Bir tek size 

söz verdim. O söz de hizmet. Sizlere 
hizmet edeceğimize söz veriyorum. 
Çalışanlarımız rahat olsun, işini yapan 
kimsenin ekmeğiyle oynamayacağız. 
İlkeli, dürüst, çalışkan bir belediyecilik 
anlayışını Döşemealtı’nda uygulaya-
cağız. Geçmişimizde dürüst ve şeffaf 
olduk, yarında şeffaf olacağız. Hep açık 
olacağız, dürüst olacağız ve her zaman 
yanınızda olacağız. Hep birlikte çalış-
tık, birlikte kazanacağız ve yine hep bir-
likte yöneteceğiz, yolumuz açık olsun.” 
dedi. n MEHMET DOĞAN

Halkçı projelere devam edeceğiz
Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı ve Başkan Adayı Muhittin Böcek, Döşemealtı ilçesinde Baş-
kan Adayı Menderes Dal ile birlikte halk buluşması ve esnaf ziyareti gerçekleştirdi, binlerce kişiyle 
iftar yaptı. Başkan Muhittin Böcek, yeni dönemde de halkçı projelere devam edeceklerini söyledi.

CUMHUR İttifakı’nın Antalya Büyük-
şehir Belediye Başkan Adayı Hakan 
Tütüncü, Elmalı’da ilçe sakinleriyle 
buluştu. Coşkulu kalabalığa seslenen 
Tütüncü, projelerini anlattı, 31 Mart’ta 
Antalya’nın kapılarının altın çağına 
açılacağını söyledi. Önceki dönem 
Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Menderes Türel döneminde Antalya’nın 
çeşmelerinden içilebilir su aktığını 

ileri süren Tütüncü, “Şimdi ise bize, 
musluklardan akan suyun kirli, kireçli 
ve kötü koktuğu ile ilgili sorunlar ileti-
liyor. AK Parti döneminde muslukların-
dan su içilen bir Antalya vardı. Şimdiki 
belediye başkanı, hemşehrilerimizi 
damacana suyuna yönlendiriyor. Senin 
yapman gereken musluklardan içilebilir 
kalitede su akıtmaktır, sen ASAT’ın 
başkanısın!” dedi. 

BİZ 15 YILDIR BUNLARI ZATEN 
YAPIYORUZ 
Bütün belediyelerin sosyal yardım 
yaptığına değinen Tütüncü, “Çocuk 
bezi dağıtmanın flaş flaş bir belediye 
hizmeti olduğunu bize yutturmaya 
çalıştıkları bir Antalya’yı gördük. Biz 15 
yıldır çocuk bezi de dağıtıyoruz, sütte, 
mamada, gıda paketi de dağıtıyoruz. 

Kepez Belediyesi olarak, bizim Halk Ec-
zanemiz var. Her yıl 20 milyon TL’lik ilaç 
dağıtıyoruz. Her yıl 7 bin öğrencimize 
burs veriyoruz. Bunların yüzde 70’i de 
kız öğrencilerimizdir. Sosyal yardımlar 
yeni nesil belediyeciliğin adeta temel 
yaklaşımlarından birisidir. Biz, Antal-
ya’ya 15 yeni yol, 22 katlı kavşak, 5 
yeni raylı sistem, alt yapı projelerimizi 
anlatıyoruz.  n MURAT ŞENTÜRK 

TÜTÜNCÜ: ÇEŞME SUYU İÇİLEBİLECEK

CUMHUR İttifakı Kepez Belediye 
Başkan Adayı Rıza Sümer, Habibler 
Mahallesi sakinleri ile iftar sofrasında 
buluştu. Sümer, “31 Mart’ta yeniden 
sandıklara gideceğiz, sandıklarda yeni-
den Milli iradenin sesi olacaksınız. Size 
hizmet sağlayana oy vereceksiniz. Ayinesi 
iştir kişinin lafa bakılmaz.Bir tarafta 
Türkiye’yi eser ve hizmet belediyeciliğiy-
le kalkındıran bir irade, AK Parti. Diğer 
tarafta, vatandaştan aldığı oyları adeta 
çarçur eden zihniyet.Seçim çalışmaları-
mızı takip etmişsinizdir.Biz hep Kepez 
için oy istedik, onlar hep kendileri için oy 
istediler.Biz Kepez’e değer katan proje-
lerden bahsederken,rakibimiz Kepez’i 
aşağılayan kelimeler kullandı.Biz her yere 
Kepez’e yapacaklarımızı yazdık, onlar her 
yere kendi isimlerini yazdı. Hedeflerinde 
kendi isimlerini yükseltmek vardı, bizim 
gayemiz ise Kepez’imizi yükseltmek 
oldu. Biz Kepez’in yüzyılını düşünürken, 
rakiplerimiz kendi isimlerini parlatma 
derdine düştü. Bize belediyeciliği bilmi-
yor diyenler, kendi lansmanlarında bile 
projelerini anlatamadı.Biz inanıyoruz, 
Türkiye Yüzyılı Kepez’in mahallelerin-
den, Antalya’nın mahallelerinden başlaya-
cak.” n MURAT ŞENTÜRK 

PROJELERİ 
BİLE YOK

CUMHURIYET Halk Partisi (CHP) 
Gündoğmuş Belediye Başkan Ada-
yı Nurettin Sönmez, seçim öncesinde 
Gündoğmuş’ta düzenlediği 300 den fazla 
aracın yer aldığı araç konvoyu ve miting 
ile gövde gösterisi yaptı. Yoğun katılımla 
gerçekleşen mitingde konuşan Nurettin 
Sönmez, “Gündoğmuş’u halkçı beledi-
yecilik ile tanıştıracaklarını belirterek, 
“Gündoğmuş’ta dağı, taşı, suyu  yağ-
malamalarına izin vermeyeceğiz.” dedi. 
Mitinge CHP milletvekili Aliye Coşar, 
CHP İl eski başkanı Ahmet Kumbul, CHP 
il ve ilçe yöneticileri ve STK temsilcileri 
de katıldı.

HALK AKP’Lİ BELEDİYEYE TEPKİLİ
Gündoğmuş Cumhuriyet Meydanı’n-
da düzenlenen mitingde konuşan CHP 
Gündoğmuş Belediye Başkan Adayı 
Nurettin Sönmez, ilçede yaşayanların 
büyük bölümünün 22 yıllık AKP iktidarı 
ve AKP belediyeciliğinin altında ezildi-
ğini; çiftçinin, esnafın ve emeklilerin çok 
zor durumda olduğunu; bu nedenle halkın 
hem merkezi iktidara hem de AKP’li 
belediyeye tepki tepkili olduğuna dikka-
ti çekti. 31 Mart’ta yapılacak seçimleri 
kazanmaya çok yakın olduklarını belirten 
Sönmez, Gündoğmuş’u yaşanılabilir bir 
ilçe haline getirebilmek için ekip arkadaş-
larıyla birlikte çalışmaları sürdürdüklerini 
anlattı. Gündoğmuş’un taşına toprağına 
rantçıların göz diktiğini ama buna izin 
vermediklerini belirten Nurettin Sönmez, 
“Bölgede 100 maden arama ruhsatı veril-
di. Asıl amacın taş ocakları. Bugüne kadar 
bunlara halk olarak karşı çıktık. Bize yetki 
verirseniz, halkla birlikte belediye olarak 
karşılarında duracağız. Gündoğmuş’ta 
dağın, taşın, suyun yağmalanmasına izin 
vermeyeceğiz.” ifadelerini kullandı.
n MUSTAFA KOÇ 

YAĞMALAMALARINA
İZİN VERMEYECEĞİZ
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Ardahan’ın Göle ilçesine bağlı 
Büyükaltunbulak köyünde 
mera ve tarım arazisi nite-
liğindeki yaklaşık 2 milyon 

metrekarelik arazide maden ruhsatı ve-
rildi. TMSF’nin el koyduğu Koza Altın 
İşletmeleri tarafından bölgede açılması 
planlanan altın ve bakır madeni için 
geçtiğimiz Aralık ayında ÇED süreci 
başlatıldı. Yöre halkının hayvancılık 
yaptığı meralar ve yüzey suları madenci-
lik tehdidi altında. Madenciliğe açılması 
planlanan arazi, Ardahan-Kars-Iğdır 
ve Ağrı’yı kapsayan 1/100 Bin Ölçek-
li Çevre Düzeni Planında kullanım 
sınırlaması getirilen Ekolojik Öneme 
Sahip Alan, Tarımsal Arazi Kullanımları 
ve Çayır Mera kullanımı için ayrılan 
bölgede yer alıyor. Proje faaliyete 
başlarsa üç yıl içinde yaklaşık 463.685 
ton kazı yapılması planlanıyor. Bölgeden 
çıkarılması planlanan kazı malzemesinin 
cevher zenginleştirme işleminin, Koza 
Altın’a ait Gümüşhane’deki Mastra Altın 
Madenine taşınarak bu tesiste yapılacağı 
kaydediliyor. 
Türkiye’nin önemli hayvancılık merkez-
lerinden biri olan Kuzey Anadolu’nun 
verimli meralarında altın ve bakır ma-
deni açılması planlanıyor. Koza Altın’ın 
yaklaşık 2 milyon m2’lik ruhsat sahasına 
sahip projesi için ÇED süreci başlatıldı.

TÜRKİYE’NİN YAYLASINDA ALTIN VE 
BAKIR MADENİ 
Ardahan’ın Göle İlçesine bağlı Büyü-
kaltunbulak köyünde açılması planlanan 
maden işletmesi, çevre köylerin yaşam 
alanlarını da etkileyecek. Tasarruf Mev-
duatı Sigorta Fonu’nun el koyarak Kay-
yum atadığı şirketlerden Koza Altın İşlet-
meleri tarafından uygulanması planlanan 
“S: 200705420 Ruhsat Nolu Altın-Bakır 
Madeni Açık Ocak İşletmesi” projesi için 
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı 18 Aralık 2023 tarihinde ÇED 
sürecinin başladığını duyurdu. 

2 MİLYON METREKARE RUHSAT ALANI 
Yaklaşık 2 milyon m2’lik (1.959,15 ha) 
ruhsat sahasına 
sahip olan altın ve 
bakır madeninde 
ilk etapta 150 bin 
m2’lik alanda açık 
ocak işletmesi açıl-
ması planlanıyor. 
Proje kapsamında 
18 bin m2’lik geçici 
cevher depolama 
alanı ile 20 bin 
m2’nin üzerinde 
bitkisel toprak 

depolama ve geçici pasa alanı kullanımı 
öngörülüyor. İlk etapta 3 yıl (36 ay) sü-
receği belirtilen madencilik faaliyetinin, 
yürütülen arama çalışmalarının olumlu 
sonuç vermesi durumunda uzatılabilece-
ği belirtiliyor. 

EKOLOJİK ÖNEME SAHİP MERA ALANI
Madenciliğe açılması planlanan arazi, 
Ardahan-Kars-Iğdır ve Ağrı’yı kapsayan 
1/100 Bin Ölçekli Çevre Düzeni Planın-
da kullanım sınırlaması getirilen Ekolo-
jik Öneme Sahip Alan, Tarımsal Arazi 
Kullanımları ve Çayır Mera kullanımı 
için ayrılan bölgede yer alıyor. Maden 
işletmesi açılması planlanan sahaya 
146 metre uzaklıktaki Şimşimik Deresi 
ise yayla konumundaki bölgenin yüzey 
akışlı su kaynaklarından biri. 

 “TARIMA ELVERİŞSİZ ARAZİ” TANIMI
Projeyle ilgili hazırlanan ÇED başvuru 
dosyasında, maden işletmesi açılması 
planlanan arazinin toprak işlemeli tarıma 
elverişsiz olduğu görüşüne yer verilerek 
şöyle deniliyor: “Proje alanının arazi 
kullanım kabiliyeti; VI: Toprak işlemeli 
tarıma elverişsiz araziler vasfındadır. 
Proje alanı arazi varlığı haritasında ya-
pılan çalışma sonucunda mera alanında 
kaldığı gözlemlenmektedir.”

GÜMÜŞHANE’YE TAŞINMASI 
PLANLANIYOR
Açılması planlanan altın ve bakır ma-
deni işletmesinde üç yıl içinde yaklaşık 
463.685 ton kazı yapılması planlanıyor. 
Kazı neticesinde elde edilecek malzeme-
nin 189.259 ton kısmının cevher, geriye 
kalan 274.426 ton kısmının ise ekonomik 
olmayan kaya (pasa) malzemesinden 
meydana geleceği bilgisine yer veriliyor. 
Proje kapsamında elde edilecek cevhe-
rin Koza Altın İşletmeleri bünyesinde 
yer alan Gümüşhane’deki Mastra Altın 
Madeni’ne nakledilerek zenginleştirme 
işleminin burada yapılacağı bilgisine yer 
verilen Proje Tanıtım Dosyası’nda, “Bu 
proje ile S:200705420 ruhsat numaralı 
Altın-Bakır Madeni Açık Ocak maden-
ciliğinden 0,16 ton Altın, 662 ton Bakır 
üretimine olanak verecek cevher üretimi 
yapılması planlanmaktadır” denildi. 

EVLERİN 150 METRE YAKININDA
Proje tanıtım dosyasında yer verilen bil-
gilere göre proje alanına en yakın konut-
la 150 metre mesafede yer alıyor. Büyü-
kaltunbulak köyünün yanı sıra Durucasu, 
Koyunlu, Kuytuca ve Gevrik köyleri de 
projeden etkilenecek köyler arasında yer 
alıyor. Toplam 14 personelin çalıştırıla-

cağı belirtilen madencilik faaliyet-
leri sırasında patlatma yapılacağı 
bilgisine de yer verilen Proje Tanıtım 
Dosyası’nda, “Üretim faaliyetleri 
sırasında ayda en fazla 8 defa milisa-
niye gecikmeli patlatma yapılacaktır. 
Projede açık ocak işletmesi 1 vardiya 
olarak düzenlenecektir. Açık ocak 
üretim sürecinde yapılacak patlatma 
işlemi için 102 mm çapında, 10,99 
metre delik boyunda, 7 adet delik 
açılacaktır. Her deliğe ortalama 52,84 
kg Anfo tipi patlayıcı madde ve 0,5 
kg yemleyici (dinamit) ile toplamda 

53,34 kg patlayıcı 
madde konulacak, 
bu patlayıcıların 
patlaması için 
milisaniye gecik-
meli tetikleyici 
kapsüller delikle-
re yerleştirilecek 
ve her deliğe 
2,86 m sıkılama 
malzemesi ekle-
necektir. Patlatma 
yapılmadan önce 
sahada gerekli 
tüm önlemler 
alınacaktır. En 
yakın konutta 
patlatma kaynaklı 
herhangi bir zarar 
ziyan olursa tüm masraflar Koza Altın 
İşletmeleri A.Ş. tarafından karşılanacak-
tır” ifadelerine yer veriliyor. 

PROJE ALANI FAY HATTINDA
Proje alanıyla ilgili değerlendirmede 
bulunan Jeofizik Yüksek Mühendisi 
Kadir Işık, altın ve bakır madeni açılması 
planlanan bölgenin Şenkaya-Horasan fay 
kuşağında olduğuna dikkat çekerek ÇED 
raporunda proje alanının depremsellik 
detaylarının geçiştirildiğini savundu. 
Fay hattının Büyükaltunbulak köyün-
den geçtiğine işaret eden Işık, 27 Eylül 
2022 tarihinde yaşanan 5.3 şiddetindeki 
depremde bazı evlerin yıkıldığını, bazı 
evlerin ise zarar gördüğünü belirtti.

YÖRENİN ÜNLÜ KAŞAR PEYNİRİ ZARAR 
GÖRECEK
Geçtiğimiz ay yöre halkıyla bir araya 
gelerek projenin yaratacağı riskler hak-
kında panel düzenlendiği bilgisini veren 
Işık, altın ve bakır madeni işletmesinin 
açılması durumunda bölgedeki hayvan-

cılığın ve arıcılığın zarar göreceğini dile 
getirdi. Kafkas ırkı arılarla bal üretimi-
nin de yaygın olduğunu söyleyen Işık, 
halkın geçim kaynağının hayvancılık ve 
buna bağlı süt ürünleri üretimi olduğunu 
kaydetti. Her yıl Temmuz ayında Göle’de 
Kaşar Festivali düzenlendiğine işaret 
eden Işık, süt ürünleri üretiminin ve 
marka değerinin madencilik projesinden 
büyük zarar göreceğini dile getirdi. 

BASIN AÇIKLAMASI ENGELLENDİ
Projeyle ilgili ÇED raporunda alandan 
çıkarılacak malzemenin Gümüşhane’ye 
taşınacağı yönündeki bilginin kandırma-
cadan ibaret olduğu görüşünü savunan 
Işık, Erzincan İliç’te de benzer bir 
durumun yaşandığını dile getirdi. Altın 
ve bakır madeni projesiyle ilgili 24 Şubat 
2024 tarihinde Göle ilçesinde basın 
açıklaması yapmak istediklerini ancak 
yetkililerin izin vermediğini de dile geti-
ren Işık, kendilerine seçim sürecine zarar 
verilmemesi yönünde bir gerekçe göste-
rildiğini söyledi. n YUSUF YAVUZ 

MERAYA MADEN  
RUHSATI VERİLDİ

ÜLKEDEKI HAYVANCILIK BÖYLE BITIRILIYOR

Türkiye’nin önemli hayvancılık merkezlerinden biri olan Kuzey Anadolu’nun verimli meralarında altın ve bakır madeni açılma-
sı planlanıyor. Koza Altın’ın yaklaşık 2 milyon metrekarelik ruhsat sahasına hayata geçireceği proje için ÇED süreci başlatıldı. 

Antalya Kent Konseyi Tarım 
Çalışma Grubu tarafından hazır-
lanan raporda, tarım alanlarının 
imara açılmasına ve hazine 
arazileri üzerindeki işgallere son 
verilmesi istendi. Antalya Kent 
Konseyi Tarım Çalışma Grubu 
tarafından hazırlanıp kamuo-
yuyla paylaşılan raporda, tarım 
arazilerinin yapılaşmaya açıldı-
ğına, çoğu ormanlık bölgelerde 
bulunan hazine arazileri üzeride 
fütursuzca işgaller yapıldığına 
dikkat çekilerek, tarım alanla-
rındaki imar uygulamalarına 

ve hazine arazileri üzerindeki 
yoğun işgallere son verilmesi 
istendi.Yaylalara yönelik kırsal 
planlamaların hızla yapılmasın-
da yarar bulunduğu belirtilen 
raporda, “Planlamanın tarımsal 
üretime katkı koyacak bü-
yüklükte parsellerin olmasına 
olanak sağlayacak şekilde ol-
ması gereklidir. Hazine arazileri 
üzerine yapılan kaçak yapılara, 
elektrik verilmediği gibi, bu 
yapılar belediye hizmetlerinden 
de yararlandırılmamalıdır.” 
uyarısında bulunuldu.

ÜRETİCİYE DESTEK VERİLSİN
Yerel yönetimlerin üreticilerin 
üretim alt yapı geliştirme ve 
üretim girdi maliyetlerini azalt-
mak için desteklemeler yapma-
sı, kooperatifleşmeyi teşvik et-
mesi gerektiğine vurgu yapılan 
raporda, “Büyükşehir Beledi-
yesi, mevcut ve yeni kurulacak 
kooperatiflere bina alt yapılarının 
kurulmasında, elektrik, su gibi 
girdilerden ücretsiz yararlanma-
ları için destek vermelidir. Yerel 
yönetimlerin doğrudan sorumlu-

luk konusu olmamasına rağmen, 
Antalya’nın en büyük sorunları-
nın başında taş, kum ve mermer 
ocakları gelmektedir. Tarımsal 
üretime büyük tehdit teşkil eden 
bu tür tesisler, köylere, üretim 
alanlarına ve orman sahalarına 
yakın kurulmamalıdır. Yerel 
yönetimler sorumluluk sınırları 
içinde söz konusu alanlarda bu 
gibi tesislerin kurulmaması için 
yetkileri dahilindeki hizmetleri 
(Su, temizlik vb.) vermemelidir.” 
denildi.    n MUSTAFA KOÇ

TARIM ARAZİLERİ İŞGAL EDİLMESİN 

Madencilik projesi için seçilen bölge 
verimli meralardan oluşuyor

Yöre halkı maden 
projesinin bölgenin 
doğasını yok 
edeceğini savuna-
rak girişime karşı 
çıkıyor

Yöre köylüleri projeye karşı çıkıyor

Ardahan Göle ilçesine bağlı Büyükaltunbulak köyü altın ve bakır madeni tehdidi altında

Göle'de üretilen 
ünlü kaşar peyniri 
için her yıl festival 
düzenleniyor

Göle Kaşar Festivali'nden bir görüntü (Temmuz 2023 )
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Doğuyaka Mah.12756 ada 11 parsel 1219 Sok. adresindeki Abdullah Sevimçok Sivil 
Toplum Merkezi B Blok 2. katta bulunan 237 nolu büro yerinin, ihale şartnamesi esas-
ları doğrultusunda 2886 sayılı Devlet İhale Kanununun 45.Maddesine göre Açık Teklif 
Usulü ile kiraya verilmek üzere ihaleye çıkartılmıştır.
Pafta       Mahallesi  Adresi    Nevi/  Geçici     Muhammen  
No      Yüzölçümü Teminat   Bedel
20L-1C   Doğuyaka  12756 ada 11 parsel  Büro/ 18,91 m²       540,00-TL   18.000,00TL
        1219 Sok.No:9 Abdullah 
        Sevimçok Sivil Toplum 
        Merkezi B Blok 2. kat 237 
        nolu büro   
-İhale 16.04.2024 Salı günü saat 14:30’da Belediye Encümeni huzurunda Encümen 
Toplantı Salonunda (Beyaz Salon) yapılacaktır.
-İsteklilerde aranan şartlar, özel şartlar ve belgeler ihale şartnamesinde açıklamalı ola-
rak yazılıdır.
-İhale Şartnameleri Belediyemiz Emlak ve İstimlak Müdürlüğünden 1.000,00-TL bedel 
karşılığında temin edilebilir.
-İhaleye katılacakların geçici teminatı 15.04.2024 Pazartesi günü saat 17:00’a kadar 
Belediye veznesine yatırmaları gerekmektedir.
-İhaleye katılacak isteklilerin ihale şartnamesinde istenilen belgelerle birlikte anılan gün 
ve saatte Encümen Toplantı  Salonunda (Beyaz Salon) hazır bulunmaları şarttır.
      İLAN OLUNUR.
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Antalya’da 29-31 Mart 
tarihlerinde 27 ülkeden 108 
sporcunun katılımıyla yapıla-
cak Artistik Cimnastik World 

Challenge Cup’ın basın toplantısı, 
Konyaaltı ilçesindeki bir otelde gerçek-
leştirildi. Basın toplantısında Türkiye 
Cimnastik Federasyonu Başkanı Suat 
Çelen, Antalya Gençlik ve Spor İl Mü-
dür Vekili İzzet Tekeli, Vestel Marka 
İletişim, Deneyim ve İş Geliştirme 
Genel Müdür yardımcısı Osman Badur, 
Artistik Cimnastik Kadın Milli Takım 
Antrenörü Munise Tuna, Artistik Cim-
nastik Erkek Milli Takım Başantrenörü 
Yılmaz Göktekin, milli sporcu Derin 
Tanrıyaşükür ve İbrahim Çolak’ın yanı 
sıra diğer milli sporcular yer aldı.

SPORUN VE TURİZMİN MERKEZİ
Antalya’nın sporun ve turizmin merke-
zi olduğunu ifade eden Gençlik ve Spor 
İl Müdür Vekili İzzet Tekeli, “Sizleri 
şehrimizde ağırlamaktan dolayı mutlu-
luk duyuyoruz. Şehir olarak Antalya, 
sporun ve turizmin merkezi. Bu tür or-
ganizasyonlaın şehrimize ve ülkemize 
fayda sağladığını düşünüyorum. Uma-
rım bu yarışma hem federasyonumuza 
hem değerli sporcularımıza katkı sağlar. 
Hepinize başarılar diliyorum” dedi.

ANTALYA DÜNYA MARKASI 
Türkiye Cimnastik Federasyonu 
Başkanı ve Uluslararası Cimnastik 
Federasyonu Asbaşkanı Suat Çe-
len, “Biz Türkiye olarak yedincisini 
düzenliyoruz ama Antalya’da ilk defa 
bu organizasyonu tertip ediyoruz” diye 
konuştu.Antalya’nın dünya markası 
bir şehir olduğunu kaydeden Çelen, 
“Burada Cumhuriyetimizin 100’üncü 
yılında düzenlemiş olduğumuz, Avrupa 
Büyükler Şampiyonası, Dünya Genç-
ler Şampiyonası ve Avrupa Büyükler 
Aerobik Şampiyonası’ndan sonra 
bütün dünya ülkeleri Antalya’yı artık 
turizm şehri olarak biliyor ama artık 
bir cimnastik şehri olarak da bilmeye 
başladı. Biz arzu ediyoruz ki cimnas-
tikte de büyük şampiyonalar öncesinde 
buraya gelsinler, kamp yapsınlar ve 
buradan büyük şampiyonalara gitsinler. 
Antalya’yı dünya cimnastiğinin merkezi 
haline getirmek istiyoruz. Cumhuriyeti-
mizin 100’üncü yılında Gençlik ve Spor 
Bakanlığımız tarafından muhteşem bir 
salon, Türk cimnastiğine kazandırıldı. 
27 ülkeden 108 sporcu katıldı. Ama 
ben inanıyorum ki önümüzdeki dönem 
olimpiyat kotası veren dünya kupala-
rından birine çevirebilirsek bu organi-
zasyonu orada da tabii büyük bir yarış 
olacak. Biz aday olduğumuzu şimdiden 
deklare ediyoruz. O zaman buraya en 
az 100 ülke gelecek ve çok daha fazla 
sporcular gelecek. Çünkü bütün herkes 
buraya gelmek zorunda kalacak. Geçen 
yıl artistik erkek cimnastik takımı dün-
yanın ilk 12 takımı arasına girerek tarihi 
bir başarı elde etti” şeklinde konuştu.

HERKESİN BEKLENTİLERİ ÜST DÜZEYDE
Antalya’yı evleri gibi gördüklerini kay-

deden Artistik Cimnastik Erkek Milli 
Takım Başantrenörü Yılmaz Göktekin, 
“Cimnastik ailesi giderek büyüyor. 
Ve ailemize katılan her ferdi biz yeni 
olarak görmüyoruz. Herkesin bizden 
beklentileri üst düzeyde. Bu beklentiyi 
ortaya çıkaran burada değerli sporcula-
rımız var. Bizim sporcularımız dünya 
arenasında, Avrupa arenasında çok say-
gın ve başarılı sporcular. Burada güzel 
bir hazırlık süreci geçirdik. Geçen hafta 
burada Türkiye şampiyonası vardı. Ve 
Türkiye Şampiyonası’nda yaklaşık üç 
hafta sonra gideceğimiz Avrupa Şampi-
yonası’nın kadrosunu oluşturduk. Genç 
kadromuz var. Tabii ki tecrübeli abile-
riyle beraber güzel bir takım oluştur-
duk. Avrupa’da güzel başarılar ve güzel 
sonuçlar elde edeceğimize inanıyorum” 
ifadelerini kullandı.

TARİHİ MADALYALAR ALACAĞIZ
Heyecanlı bir yarışmanın kendilerini 
beklediğini kaydeden milli sporcu 
İbrahim Çolak, “Heyecanlı bir yarışma 
olacak. Bildiğiniz gibi bu yıl olimpiyat 
yılı ve iki büyük yarışma var. Tabii ki 
birincisi olimpiyat oyunları. İkincisi 
de yaklaşık 1 ay sonra yapılacak olan 
Avrupa Şampiyonası. Vestel Wor-
ld Challenge Cup yarışması Avrupa 
Şampiyonası önceki son yarışmamız ve 
takım olarak bu yarışmaya ve Avrupa 

Şampiyonası’na 
iyi bir şekilde 
hazırlandık. Ben 
inanıyorum ki hem 
Avrupa Şampiyona-
sı’nda hem olim-
piyat oyunlarında 
tarihi madalyalar 
alacağız” şeklinde 
konuştu.

ÜLKEMİZİ MUTLU 
EDECEĞİMİZE 
İNANIYORUM

Şampiyonaya iyi hazırlandıklarını ifade 
eden Artistik Cimnastik Kadın Milli 
Takım Antrenörü Munise Tuna, “Avru-
pa Şampiyonası öncesi Antalya’da bu 
şampiyonaya katılmaktan mutluyuz ve 
hazırlıklıyız. Avrupa Şampiyonası için 
hazırlanıp madalyamızı alıp ülkemizi 
çok iyi bir şekilde mutlu edeceğimize 
inanıyorum” dedi.

ELİMİZDEN GELENİN EN İYİSİNİ 
SERGİLEYECEĞİZ

Milli sporcu Derin Tanrıyaşükür ise 
“Böyle büyük bir organizasyonun 
ülkemizde, Antalya’da yapılıyor olması 
hepimiz için çok büyük bir gurur. Çok 
keyif verici bir durum. Hem ülkemiz, 
hem bizler için. Her yarışmaya olduğu 
gibi bu yarışmaya da hazırlandık. Ant-
renmanlarımızı tamamladık. Hepimizin 
kendine özgü ve takım olarak hedefle-
rimizin olduğu bir yarışma. Bu hedef-
lerimizi gerçekleştirebilmek için de 
yarışmada elimizden gelenin en iyisini, 
en iyi performansı sergileyeceğimi-
ze inanıyorum” değerlendirmesinde 
bulundu.

TÜRKİYE’Yİ TEMSİL EDECEK SPORCULAR 
Dünya Kupası’na 27 ülkeden 108 
sporcu katılacak. Dünya Kupasında 
milli takımımızı erkeklerde İbrahim 
Çolak, Ahmet Önder, Adem Asil, Mert 
Efe Kılıçer, Kerem Şener, Ahmet Burak 
Ekici, Yunus Emre Gündoğdu, Mehmet 
Ayberk Koşak ve Sercan Demir, kadın-
larda ise Bengisu Yıldız, Derin Tanrı-
yaşükür, Bilge Tarhan, İlayda Şahin ve 
Atiye Berra Karadeniz temsil edecek. n 
n DHA

Antalya’da Cimnastik 
Dünya Kupası yapılacak 
Vestel Artistik Cimnastik Dünya Challenge Kupası, yarın 27 ülkeden 108 sporcunun katılımıyla 
Antalya’da yapılacak. Türkiye Cimnastik Federasyonu Başkanı ve Uluslararası Cimnastik Fe-
derasyonu Asbaşkanı Suat Çelen, “ Antalya’da ilk defa bu organizasyonu tertip ediyoruz” dedi

Galatasaray Teknik Direktörü Okan 
Buruk, “Son günlerin en güzel fotoğ-
rafı milli takım kampında Galatasaray 
ve Fenerbahçeli futbolcuların birbirine 
sarılması, gülüp eğlenmesi. Aslında işin 
gerçeği bu. “ dedi.
Galatasaray, Süper Lig’in 31’inci haf-
tasında oynayacağı Hatayspor maçının 
hazırlıklarını Antalya’da sürdürüyor. 
Sarı-kırmızılı takımın teknik direktörü 
Okan Buruk, basın mensuplarıyla sohbet 
toplantısında buluştu.“Kendi işimize 
odaklanıyoruz. Şu anda milli takım ara-
sındayız. İzin yaptık. Milli takıma giden 
futbolcularımız var. Dışarıyı bir kenara 
bıraktık. Zaten dışarıyla bir işimiz yok. 
Yönetimimiz gündemle ilgili konuşuyor. 
Benim işim ve oyuncularımın işi saha. 
Geçen sezon da bunu yapmıştık. Sahada 
kalan takımın daha başarılı olacağına ve 
oraya odaklanmamız gerektiğine inanı-
yorum. Tabii ki gündemi takip ediyoruz. 
Bazen gülüyoruz bazen kızıyoruz. Ente-
resan şeyler de oluyor. Antalya kampı da 
bizim için faydalı oldu. Buraya geldi-
ğimiz için oyuncular da çok mutlu. Bir 
hava değişimi oldu. Çalışmalar ve kamp 
ortamı olumlu geçiyor. Bunu etkileyecek 
hiçbir şeye izin vermek istemiyorum. 
İlk olarak Hatayspor maçına odaklanı-
yoruz. Sonrasında Süper Kupa var. 8+1 
maçımız var ve hepsi bizim için final. 
Sadece futbola odaklandık. Dışarısı bizi 
meşgul ederse bize zarar verir. Gerekli 
açıklamaları yönetimimiz yapıyor” diye 
konuştu.

DOSTLUĞUMUZU GÖSTERMEMİZ 
GEREKİYOR”
“Son günlerin en güzel fotoğrafı milli 
takım kampında Galatasaray ve Fener-
bahçeli futbolcuların birbirine sarılması, 
gülüp eğlenmesi. Aslında işin gerçe-
ği bu. Dışarıda taraftarları işin içine 
çekmek için uğraş veriliyor ama gerçek 
ve doğal olanı milli takım kampında 
futbolcuların birbirine sarılması. İşin 
gerçek resmi bu. Buna odaklanıp, 
destek olmamız lazım. Yakında Süper 
Kupa maçı var. Orada da dostluğumuzu 
insanlara göstermemiz gerekiyor ki Türk 
futbolundaki tansiyon düşsün. Böyle 
giderse çok daha kötü şeyler olacak. 
Yıllardır olmayan şeyleri yaşıyoruz. Bu 
tansiyon yükseldikçe Türk futbolunun 
zararına. Teknik direktör olarak kendi 
adıma bu işi sakinleştirmek için saha 
içinde kalmam gerek.”

ÜLKE FUTBOLU İÇİN ATEŞİN 
DÜŞMESİ LAZIM
“Aynı şeyleri yaşayalım diyemem. Ora-
da neler yaşandığını bilemiyorum. Süper 
Kupa öncesi de iki takımın birlikte basın 
toplantısına çıkması, dostluk mesajı ver-
memiz önemli. Ülkemiz her şeyi yüksek 
yaşıyor. Gerginliği yükseltmememiz 
gerekiyor. Rekabet, birbirini kızdırmak 
güzel. Bu işin doğası bu. Ancak bu 
doğalın dışına çıkılması, kavga, kaos 
ve olayların artmasına neden olur. Ben 
elimden geleni yapmaya çalışıyorum. 
Diğer tarafın ne yapmak istediğini veya 
planladığını bilemem. Sakin kalan, in-
sanları dostluğa yönlendirmesi gereken 
taraf olmamız gerektiğini düşünüyorum. 
Bunun için elimizden geleni yapacağız. 
Bu işi germeye gerek yok. Hepimiz 
birçok şey konuşabiliriz ama bunun 
bir faydası yok. Her şey daha kötüye 
gidiyor. Ülke futbolu için ateşin düşmesi 
lazım.”

YABANCI HAKEM OLURSA SAYGI 
DUYACAĞIZ
“Bizim için kimin yönettiğinin önemi 
yok. Çıkıp futbolumuzu oynayacağız. 
Hakemli de hakemsiz de olsa oynayaca-
ğız. Tribünden biri yönetse de oynaya-
cağız. Bunların çok üstünde durmamak 
gerek. Bence Türk hakemler devam 
edecekse onlara özgüven vermemiz 
gerekiyor. Başta federasyonun onlara 
destek olması gerek. Zaten 3-4 senedir 
Türk futbolundaki kaos devam ediyor. 
Çok önemli ve değerli hakemler vardı. 
Görevi bıraktılar. Yerine yenilerin gel-
mesi zaman alacaktır. Ancak üzerlerin-
deki baskılar da onların hata yapmasına 
yol açıyor. Bence önemli olan Türkiye 
Futbol Federasyonu’nun hakemlere 
destek vermesi.”

FAİR PLAY
VURGUSU  

İtalya’nın Jesolo kentinde 20-24 
Mart tarihleri arasında düzen-
lenen Kick Boxing Italian World 
Cup müsabakasında Türk Milli 
Takımı 3 altın, 11 bronz madalya 
kazandı. Burdur’dan milli takıma 
seçilerek turnuvaya katılan Zey-
nep Gültekin de büyük bayanlar 
kick light branşı 55 kiloda dünya 
üçüncüsü oldu. 2014 yılında Meh-
met Akif Ersoy Üniversitesi Beden 
Eğitimi Öğretmenliği Bölümü’nü 
kazanarak geldiği Burdur’da 
kick boks antrenörü Deniz Sögü 
Koç ile tanışan Zeynep Gültekin 
kick boksa spora başladı. 2015 
yılında katıldığı ilk turnuvada 
Türkiye üçüncüsü olan Gültekin 
daha sonraki yıllarda da birçok 
Türkiye derecesi elde etti. 2016 
yılında Hırvatistan’da düzenlenen 
Dünya Karması Uluslararası Kick 
Boks Şampiyonası’nda dünya 
üçüncülüğü elde eden Gültekin, 
son olarak İtalya’dan da dünya 
üçüncülüğüyle döndü. Zeynep 

Gültekin, “MAKÜ beden eğitimi 
öğretmenliğini kazanıp Burdur’a 
geldikten sonra Deniz hoca ile 
tanıştım ve kick boks sporuna 
başladım. Hocamın destekleriyle 
birçok Türkiye derecesi yaptım. 
Geçen hafta da İtalya’daki turnu-
vada yine dünya üçüncüsü oldum. 
Hedefim dünya şampiyonluğu. Bu 
hedefe ulaşmak için turnuvadan 
döner dönmez hiç ara vermeden 
çalışmalarıma başladım. İnşallah 
hedefime ulaşırım” dedi. n DHA

ŞAMPİYONLUK İÇİN 
HAZIRLIKLARA BAŞLADI
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Bu yıl hem seçim sonrası 
hem de 5 Nisan’daki okul-
ların ara tatiliyle birleşen 
Ramazan Bayramı tatilinin 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan tarafından 9 gün ilan edilmesiy-
le Türkiye genelinde yoğun seyahat 
hareketi bekleniyor. TÜRSAB 
Başkanı Firuz Bağlıkaya, Rama-
zan Bayramı’nın bu yıl 9-12 Nisan 
tarihlerine denk geldiğini belirterek, 
“İlk ve orta öğretimdeki öğrenciler 
ise ikinci ara tatil için 5 Nisan’da 
son dersi yapıp 6 Nisan’da ara tatile 
girecek, 15 Nisan’da ders başı ya-
pacak. Ramazan Bayramı tatilinin 9 
güne çıkarılması kararını, iki tatilin 
tam olarak birleşmesi açısından son 
derece kıymetli buluyoruz. Açıkla-
manın erken yapılması da bayrama 
kadar olan süreçte vatandaşlarımızın 
ve seyahat acentelerimizin planla-
malarını yapabilmelerine olanak 
sağladı” dedi.
20 MİLYON KİŞİLİK SEYAHAT
Bu dönemde memleket ve akraba 
ziyaretleri dahil olmak üzere 20 
milyon civarında kişinin seyahat 
gerçekleştirmesini beklediklerini 
söyleyen Firuz Bağlıkaya, “Bunların 
2 milyonluk bölümünü doğrudan 
turizm hareketleri oluşturacak. 
Turizm tesislerine giriş sayısının 1,5 
milyon düzeyinde olmasını, diğer 
konaklama türleri de eklenince tu-
ristik konaklama sayısının 2 milyon 
sayısına ulaşmasını bekliyoruz. Ara 
tatil ve bayram tatili dönemindeki 
memleket, akraba ziyaretleri ile 
turizm hareketliliğini kapsayan tüm 
seyahatlerin oluşturacağı ekonomik 
hacmin ise toplamda 100 milyar 

TL seviyelerinde gerçekleşmesini 
öngörüyoruz” diye konuştu.
KÜLTÜR TURLARINA İLGİ 
YÜKSEK OLACAK
Bayram tatilinde seyahat acente-
lerinin her bütçeye uygun yurdun 
dört bir yanını kapsayan alternatif 
turlar oluşturduğunu dile getiren 
Bağlıkaya, “Akdeniz bölgesindeki 
otellere, doğa ve kültür turlarına ilgi 
çok yüksek. Kültür turlarında GAP, 

Karadeniz ve Kapadokya turları öne 
çıkıyor. Seyahat acentelerimiz 3, 4 
ve 5 gecelik turları vatandaşlarımı-
zın beğenilerine sundu. Ramazan 
Bayramı tatilinin 9 güne çıkarılma-
sıyla 6-7 gecelik turlar da talep gör-
meye başlayacak. Şu anda yoğunluk 
3 ve 4 gecelik turlarda. Bayramda 
yurt içi turlarda üç gecelik otobüslü 
kültür turları kişi başı fiyat 8 bin 
TL’den, 5 gecelik turların ise 11 bin 
TL’den başlıyor. Uçaklı yurt içi tur-
larda fiyat ortalaması 15 bin TL’ye 
yükseliyor” ifadelerini kullandı.
YURT DIŞI TURLARINDA VİZE SIKINTISI
Yurt dışı turlarda vize konusunda 
yaşanan sıkıntıların devam ettiğini 
vurgulayan Bağlıkaya, “Bu nedenle 
Avrupa ülkelerine gitmek isteyip 
vize başvurusu reddedilen vatandaş-
larımızın, vizesiz Balkan turlarına, 
Mısır gibi destinasyonlara yöneldi-
ğini görüyoruz. 3 gece 4 gün ve 4 
gece 5 günlük turlar daha çok talep 
görüyor. Yurt dışı turlarda fiyatlar 
kişi başı 400 euro’dan başlayıp, 
destinasyonun uzaklığına ve ulaşım 
aracına göre değişiklik gösteriyor. 
Ortalama tur fiyatı ise 1000 euro 
düzeyinde” dedi.
HERKES YORGUN, TATİL YAPMA 
İSTEĞİ ARTTI
Ekonomik gündem, savaşlar ve 
seçim sürecinin herkesi yorduğunu 
belirten Antalya Kent Konseyi Tu-
rizm Çalışma Grubu Başkanı Recep 

Yavuz ise bayram tatilinin dokuz 
ilan edilmesinin tüm bu etkenle-
re bağlı vatandaştaki tatil yapma 
isteğini artırdığını söyledi. Seçimin 
hemen ertesinde gelecek 9 günlük 
tatilde öncelikle siyasilerin mutlaka 
dinlenmesi ve tatil yapması gerek-
tiğini ifade eden Yavuz, “Dertleri, 
sorunları çözmek için onların ruh ve 
sağlık durumunun iyi olması gerek. 
Bizler de vatandaş olarak aylardır 
seçim süreci sarmalında yuvarlanıp 
duruyoruz. Üstüne bir de ekonomik 
çalkalanmalar hepimizi çok yordu. 
Tek çaresi var, birkaç gün başka 
diyarlara gitmek, tatil yapmak” diye 
konuştu.
HERKESİN ŞARTLARINA UYGUN TATİL 
Bütçe konusunda biraz araştırma ya-
pıldığında, herkesin şartlarına uygun 
tatil imkanı yaratmanın mümkün 
olduğunu dile getiren Yavuz, “İlk 
yapılması gereken bütçeyi belir-
lemek. Ardından bu bütçeye göre 
kullanılacak araç, gidilecek tatil 
bölgesi, kalınacak konaklama ve 
gezilecek yerler tespit edilebilir. Bu 
bayram 20 milyon kişinin seyahate 
çıkacağı ve 100 milyar TL harcama 
yapacağı tahmin ediliyor. 
Yani tüm şartlara rağmen her be-
şimizden biri bu bayramda yollar-
da olacak. Ege’den Karadeniz’e, 
Marmara’dan Güneydoğu Anado-
lu’ya yurdun tamamında büyük bir 
bayram hareketliliği yaşanacak” 
dedi. n DHA

100 MİLYAR LİRALIK
BAYRAM TURİZMİ
TÜRKİYE Seyahat Acentaları Birliği (TÜRSAB) Başkanı Firuz Bağlıkaya, bu yıl 5 Nisan’daki ara tatille birleşen 9 
günlük Ramazan Bayramı tatilinde, 20 milyon kişinin seyahate çıkacağını söyledi. Bağlıkaya, turistik konaklama 
sayısının da 2 milyona ulaşacağını açıkladı. Antalya Kent Konseyi Turizm Çalışma Grubu Başkanı Recep Yavuz ise 
bu bayramda 20 milyon kişilik seyahat hareketinde 100 milyar TL harcama yapılacağının hesaplandığını kaydetti.

Firuz BağlıkayaRecep Yavuz

ÇEVRE Mühendisleri Odası Antalya Şubesi 
tarafından yapılan, atık yönetimi ve geri 
dönüşüm politikalarına destek çağrısında, 
“Tüm paydaşları sürdürülebilir bir gelecek 
için atık yönetimi ve geri dönüşüm politika-
larına destek vermeye, Antalya ve Akdeniz 
bölgesinin doğal güzelliklerini korumak 
üzere işbirliği yapmaya ve 
çaba göstermeye davet 
ediyoruz.” denildi.
ANTALYA ONCE ROL 
ÜSTLENMEKTE
Çevre Mühendisleri Odası 
Antalya Şubesi  tarafından 
yapılan açıklamada,”Antal-
ya, muhteşem doğası ve 
Akdeniz’in eşsiz güzel-
likleriyle ünlü bir şehir 
olarak, çevre koruma ve 
sürdürülebilirlik konula-
rında öncü bir rol üstlen-
mektedir. Bu bağlamda, Çevre Mühendisleri 
Odası Antalya Şubesi olarak, atık azaltımı, 
atık yönetimi ve geri dönüşüm faaliyetle-
rinin yanı sıra bu faaliyetlerin gelişmesini 
sağlamak için yenilikçi ve teknolojik geliş-
melerin oluşturulmasının teşvik edilmesinin 
önemini vurgulamayı amaçlıyoruz. Antalya 
ve Akdeniz’in zengin biyoçeşitliliği ve doğal 
kaynakları, atık yönetimi ve geri dönüşüm 
politikalarının etkili bir şekilde uygulanma-

sını daha da önemli hale getirmektedir. Bu 
güzellikleri korumak ve gelecek nesillere 
aktarmak için atıkların doğru bir şekilde 
yönetilmesi ve geri dönüşümün teşvik edil-
mesi gerekmektedir.” ifadelerine yer verildi. 
TÜM PAYDAŞLADRI IŞBIRLIĞINE DAVET 
EDİYORUZ
Türkiye genelinde olduğu gibi, Antalya’da 
da atık yönetimi ve geri dönüşüm politika-
larının koordinasyonunun önemine vurgu 
yapılan ÇMO Antalya Şubesi açıklamasında 

şunlar söylendi: “İlgili 
bakanlıklar ve yerel yö-
netimlerle işbirliği içinde, 
farkındalığın arttırılması, 
sürdürülebilir bir atık 
yönetimi sisteminin oluş-
turulmasıve uygulanması 
için çaba sarf etmekteyiz. 
Çevre Mühendisleri Odası 
Antalya Şubesi üyeleri ola-
rak, Sıfır Atık Projesi’nin 
etkin bir şekilde uygulan-
ması ve yaygınlaştırılması 
için kamu kurumları, özel 

sektör ve vatandaşların daha fazla bilinçlen-
mesi, benimsemesi ve uygulaması için üzeri-
mize düşen sorumlulukları yerine getirmeye 
hazırız. Tüm paydaşları,sürdürülebilir bir 
gelecek için atık yönetimi ve geri dönü-
şüm politikalarına destek vermek, bununla 
birlikte yenilikçi ve teknolojik geliştirmelerin 
teşvik edilmesi ileAntalya ve Akdeniz böl-
gesinin doğal güzelliklerini korumak üzere 
işbirliği yapmaya ve çaba göstermeye davet 
ediyoruz.” n MUSTAFA KOÇ

Çevre Mühen-
disleri Odası 

Antalya Şubesi, 
atık yönetimi 
politikalarına 

destek çağrısı 
yaptı. Açıkla-

mada, “Antalya 
ve Akdeniz’in 

doğal güzelliğini 
korumak için 

geri dönüşümün 
teşvik edilmesi 

gerekmektedir.” 
denildi.

GERİ DÖNÜŞÜM TEŞVİK EDİLMELİ

KRUVAZİYER turizminde ilk defa 
ocak ve şubat ayında 23 kruvaziyer, 
Türkiye’ye geldi. 8 limana demir atan 
kruvaziyerlerde 23 bin 47 yolcu yer 
aldı.Türkiye’deki 8 limana ocak ve 
şubat aylarında ilk kez 23 kruvaziyer 
yanaştı. İstanbul ve Samsun’a 4’er, 
Trabzon ile Amasra’ya 3’er, Kuşada-
sı’na 6, İzmir, Marmaris ile Çanakka-
le’ye 1’er kruvaziyer geldi. Limanlara 
uğrak yapan kruvaziyerlerde 23 bin 
47 yolcu yer aldı. Türkiye’ye gelen 
kruvaziyer ile yolcu sayısında geçen 
senenin ocak ve şubat aylarına göre 
artış yaşandı. Geçen yıl ocak ve şubatta 
14 kruvaziyerle 10 bin 480 yolcu geldi. 
2024 ocak ile şubat aylarında geçen 
yılın aynı dönemine göre gemi sayısı 
yüzde 64, yolcu sayısı yüzde 120 arttı.
BİRİ GİDİYOR BİRİ GELİYOR 
Kruvaziyer turizminde ilk defa ocak ve 
şubat aylarında 23 kruvaziyer Türki-
ye’ye geldi. 2024 Ocak ve şubat, gelen 
kruvaziyer sayısıyla 2015’ten sonra en 
fazla geminin geldiği ocak-şubat ayı 
olarak kayıtlara geçti. Yılın ilk 2 aylık 
dönemi gemi sayısı 2011, 2013, 2015 
yıllarından fazla olmasına rağmen, 
yolcu sayısı geride kaldı. 13 yıllık 
dönemde ocak ve şubat aylarında en 
fazla gemi ve yolcunun geldiği yıllar-
dan 2011’de 15 gemi 28 bin 923 yolcu, 
2013’te 12 gemi 29 bin 474 yolcu, 
2015’te 22 gemi 22 bin 484 yolcu Tür-
kiye’yi gezdi. n DHA 

DENİZDEN 
TURİST AKINI

DÜNYADA en çok sahnelenen eser-
lerden biri olan ‘Tosca’ operası, mart 
ayında son kez sahnelendi. Antalyalılar 
tarafından beğenilen eser, 1 haftada 2 
bin 400 seyirci ağırlandı.Ölümsüzle-
şen müziğiyle kulaklarda iz bırakan 
‘Tosca’ operasının, Antalya DOB 
sahnesinde dün akşamki performansı 
ayakta alkışlandı. Mart ayında prömi-
yer yapan eseri 1 hafta içerisinde 2 bin 
400 sanatsever izledi. Dramatik opera 
denince ilk akla gelen eserlerden biri 
olan ‘Tosca’ operası Yiğit Günsoy’un 
rejisi ile sahnelenirken, Antalya DOB 
Orkestrası’nı İtalyan şef Lorenzo 
Castriota yönetti. 1800’lü yılların 
Roma’sında geçen opera eserinin dekor 
ve kostüm tasarımı Gülden Sayıl’a, 
ışık tasarımı Mustafa Eski’ye ait. 

Tosca mart ayına 
damgasını vurdu


